
İSHAK Çelebi ve Kocatepe Mahallesi’nde Çevre Şehircilik
ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın TOKİ işbirliği ile hayata

geçirmek istediği Kentsel Dönüşüm Projesi, iki nedenle sekt-
eye uğrayınca bölgedeki hak sahipleri mağdur oldu. Mağdur
vatandaşlar,  Şehzadeler Belediyesi önünde toplanarak ses-
lerini yetkililere duyurmak isterken,  vatandaşlara Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Durbay da destek verdi. Vatandaşları
dinleyen Başkan Durbay, belediyenin projenin paydaşı ol-
madığını ancak elinden gelen desteği vereceğini kaydederek
“Vatandaşım mağdursa ben de mağdurum” dedi. 

İSHAK ÇELEBİ VE KOCATEPE MAHALLESİ SAKİNLERİ BELEDİYEYE GELDİ

KENTİN tarım potansiyelinin
güncellenmesi ve aynı za-

manda envanterinin çıkarılması
adına Manisa’da tarıma yön veren
paydaş kurum ve kuruluşlarla işbir-
liği yapılmasına karar verildi. Man-
isa Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreteri Burak Deste, öncelikli
olarak Göktürk Uydusu yardımıyla
Manisa’nın hava fotoğraflarının
çekilerek, güncel ekili tarım alanları
ile şu anda ekili olmayan boş du-
rumdaki alanların kayıt altına alı-
nacağını vurguladı. 

GÜLÜMSEYİN! GÖKTÜRK-2 BİZİ ÇEKİYOR...

GERÇEKLEŞEN ziyarette Man-
isa’nın mevcut su potansiyeline

vurgu yapan Manisa Ticaret Bor-
sası Başkanı Sadık Özkasap, iklim
değişikliğinin su varlığına olan
olumsuz etkilerini ifade ederek,
“Türkiye’de su kullanımın da en
büyük pay tarımsal sulama olduğu
için, bu alanda yapılacak en ufak
gelişmenin tüketilen su miktarını
azaltıcı yönde doğrudan etkisi ola-
caktır” diye konuştu.

MEVCUT SU POTANSİYELİNE KATKISI OLACAK

HİZMET İş Sendikası Genel Başkan Yardımcısı
İdris Ersoy, Manisa şubelerini ziyaret ederek

Manisa Büyükşehir belediyesinde yaşanan işten
çıkarmalar, sürgünler ve sendikal baskıların durdu-
rulması için basın açıklamasında bulundu. Milletin
sandıkta verdiği mesajları muhakkak ki herkesten
önce siyasi partilerin, siyasetçilerin okuması gerek-
tiğini belirten Ersoy, “Dün söylediklerini unutanlara,
yarınlarda söyledikleri hatırlatılacaktır.

“DÜN SÖYLEDİĞİNİ BUGÜN UNUTANLARI VATANDAŞ UNUTMAZ”
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Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Sadık Özkasap ve Büyükşehir Belediyesi heyeti, Manisa tarımı için bir araya geldi

GOKTURK-2 MANiSA TARIMININ 
EKiLi ALANLARIN ENVANTERi OLUŞTURULACAK

Manisa Büyükşehir Belediyesi
ile Manisa Ticaret Borası Ma-
nisa’nın ekili ve ekili olmayan
tarım alanlarının belirlenmesine
yönelik hazırlanacak Manisa
Tarım Envanterinde işbirliği 
yapacak. Manisa Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri
Burak Deste, kentin tarım potan-
siyelinin güncellenmesi ve aynı
zamanda envanterinin çıkarıl-
ması adına Manisa’da tarıma
yön veren paydaş kurum ve 
kuruluşlarla işbirliğine 
gidileceğini dile getirdi. 

FOTOGRAFINI ÇEKECEK!

Şehzadeler Belediye Başkanı Gülşah Durbay, belediye önünde toplanan kentsel dönüşüm mağduru vatandaşları dinledi

“Vatandaşım mağdursa ben de
mağdurum" 

Hizmet İş Sendikası Genel Başkan Yardımcısı İdris Ersoy: “İşten atılmalar devam ederse Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin önü eylem alanı olacak.” 
Büyükşehir’deki işten çıkarmalara 
karşı Hizmet Iş Sendikası rest çekti!

CEMİL ÇÖLLÜ 
ÖLÜM YIL 

DÖNÜMÜNDE 
UNUTULMADI

MHP Manisa İl Başkanlığı tarafından
eski MHP İl Başkanı merhum Cemil
Çöllü için lokma hayrı düzenlendi

MHP eski il başkanlarından
merhum eczacı Cemil Çöllü,

ölüm yıldönümünde gerçekleştir-
ilen lokma hayrı ile anıldı. MHP
Manisa İl Başkanlığı tarafından
düzenlenen lokma hayrı Tarzan
Meydanı’nda gerçekleştirildi.
Lokma hayrında başta Cemil Çöl-
lü olmak üzere tüm şehitlerin ruh-
larına ithafen dualar edildi.

Cemil Çöllü’yü Meclis’te andı
MHP’li Vekil Erkan Akçay 

MHP Grup Başkanvekili ve
Manisa Milletvekili Erkan

Akçay, 1979’da eczanesinde
yasadışı bir terör örgütünün
silahlı saldırısı sonucu şehit
edilen Cemil Çöllü’yü unutma-
dı.Türkiye Büyük Millet Mecli-
si’nde söz alan MHP’li Akçay, Cemil Çöllü’-
nün inançlı ve fedakar bir dava adamı oldu-
ğunu vurgulayarak ülkücü hareketin en
önemli figürlerinden olduğunu söyledi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a
hazırladığı raporu sunacak

AK Parti Grup Başkanvekili Bahadır Yenişehirlioğlu,
sahipsiz hayvanlara yönelik düzenleme kapsamında

yürüttüğü çalışmaları tamamladığını belirterek, "Şimdi
Cumhurbaşkanı'mıza tevdi edeceğim ve açıklamalarımı
yapacağım, kanaatlerimi söyleyeceğim. Onun neticesinde
Cumhurbaşkanı'mızdan sonra Komisyona gelecek" dedi.
Yenişehirlioğlu, düzenlemenin TBMM Genel Kurulu tatile
girmeden önce yetişip yetişmeyeceğine yönelik soruya da
"Konuşuyoruz. Henüz kesinleşmedi" yanıtını verdi.

YENİŞEHİRLİOĞLU, SAHİPSİZ HAYVANLARLA İLGİLİ ÇALIŞMALARI TAMAMLADI
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Cansu MERİÇ

Manisa İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş Muharip Gaziler
Derneği Kula Şube Başkanı
Mehmet Çürük’e ve dernek
üyesi gazilere nezaket ve şük-
ran ziyaretinde bulundu. Ziyaret

esnasında tüm şehitlerin ve
ahirete intikal etmiş gazilerin
aziz ruhlarına Kur’an okunarak
dua edildi.

İl Emniyet Müdürü Aktaş bu
anlamlı ziyarette, “Gazilerimiz,
ülkemizin ve milletimizin onur
sembolleridir. Onların fedakar-

lıkları daima hatırlanacak. Gazi-
lerimizin her zaman yanlarında
olacağız” dedi. 

Dernek Başkanı Mehmet
Çürük ise emniyet teşkilatına
ziyaretleri için teşekkür etti. 

Ziyarette Müdür Aktaş’a, İl
Emniyet Müdür Yardımcısı İlker

Çetinkaya, Kula İlçe Emniyet
Müdürü Ali Rıza Gökmen, Özel
Harekat Şube Müdürü Özkan
Akın, Bölge Trafik Denetleme
Şube Müdürü Gizem Yorgancı-
oğlu ve Kula Bölge Trafik İstas-
yon Amiri Yakup Özcan eşlik
etti.

Manisa İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, Muharip Gaziler Derneği Kula Şube Başkanı Mehmet Çürük ve dernek üyesi gazilerle bir araya geldi  

Müdür Aktaş Kula’da gazilerle buluştu

Manisa'nın Demirci ilçe-
sinde yetiştirilen Figani Efendi

Eriği, Türk Patent ve Marka Ku-
rumunca coğrafi işaretle tescil-

lendi.
Demirci Kaymakamlığı, De-

mirci Belediyesi ve Demirci İlçe
Tarım ve Orman Müdür-
lüğü işbirliği ile
hazırlanan,
Zafer Kal-
kınma
Ajansı ta-
rafından
2021 Yılı
Teknik
Destek
Programı kap-
samında destekle-
nen proje kapsamında
başvurusu yapılan Demirci Fi-

gani Efendi Eriği, coğrafi işaret
tescili aldı.

Demirci
Kayma-

kamı
Adem
Kaya,
gaze-
teci-

lere,
ilçeye

özgü ürünle-
rin marka değeri-

nin ve tanınırlığının artırılması
amacıyla yapılan teknik destek

programları doğrultusunda ça-
lışmaların sürdüğünü ifade etti.

Belediye Başkanı Erkan
Kara da ilçede yetişen tarım
ürünlerini tanıtmaya gayret et-
tiklerini belirtti.

Ürünlerin coğrafi işaret tes-
cili alması için de çalıştıklarını
aktaran Kara, daha önce De-
mirci Kirazının coğrafi işaret
tescili aldığını hatırlattı.

Demirci'de yaklaşık 20 bin
ağaçtan yılda 300 ton Figani
Efendi Eriği elde edildiği bildi-
rildi. aa

Demirci'nin "Figani Efendi Eriği"
coğrafi işaret tescili aldı

Demirci'nin "Figani Efendi Eriği"
coğrafi işaret tescili aldı



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 999 18 22

ŞİFA ECZANESİ
0236 238 63 61

AKSOY ECZANESİ 

GÜRER ECZANESİ

0236 250 00 75

0236 408 66 76

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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KEVSER ECZANESİ 
1916 - Hicaz, bağımsızlığını ilan ederek Osmanlı İmparatorluğu'ndan ayrıldı.
1917 - Yunanistan, İtilaf Devletleri'ne katıldı.
1918 - Azerice, Azerbaycan'da resmi devlet dili ilan edildi.
1923 - Çift kanatlı bir uçağa, ilk kez havada yakıt ikmali yapıldı.
1938 - Helikopterin patenti Igor Sikorsky tarafından alındı.
1946 - Müttefikler, On İki Ada'nın Yunanistan'a verilmesini kararlaştırdı.
1950 - Amerika Birleşik Devletleri, Kore Savaşı'na asker yollama kararı aldı.
1954 - Guatemala'da CIA'nın desteklediği darbeyle, halkın seçtiği Hükûmet devrildi.
1954 - Dünyanın ilk nükleer enerji santrali, Moskova yakınlarında Obninsk'de açıldı.
1957 - Louisiana ve Teksas'ta meydana gelen Audrey kasırgası, 500 kişinin ölümüne yol
açtı.
1974 - Richard Nixon, Sovyetler Birliği'ni ziyaret etti.

GÜNÜN OLAYI

Cayrokopter ile havadan trafik denetimi
MANİSA il Jandarma Ko-

mutanlığı tarafından, Akhisar,
Gölmarmara, Salihli karayolla-
rında Cayrokopter ile havadan
trafik denetimi yapıldı. 

Manisa İl Jandarma Komu-
tanlığı tarafından, Akhisar, Göl-
marmara, Salihli (555-10)
Devlet Karayolunda Cayrokop-
ter ile havadan trafik denetimi
gerçekleştirildi. 

Denetim sonucunda 355
araç sürücüsü kontrol edildi.
Kurallara uymayan 10 araç sü-
rücüsüne cezai işlem uygu-
landı. Yoklama kaçağı olarak
aranan 1 şahıs yakalandı.
Haber Merkezi

Manisa polisinden ‘Güven Huzur' uygulaması   
MANİSA İl Emniyet Müdürlü-

ğüne bağlı ekipler tarafından il ge-
nelinde eş zamanlı düzenlenen
“Güven Huzur” uygulamasında

hem cadde ve sokaklarda hem de
iş yerlerinde denetlemeler yapıldı.   

Manisa İl Emniyet Müdürlü-
ğüne bağlı ekipler tarafından il ge-

nelinde eş zamanlı “Güven Huzur”
uygulaması düzenlendi. 104 ekip
381 personelin katılımıyla yapılan
denetimlerde 3 bin 730 şahıs sor-
gulanırken 11 aranan şahıs yaka-
landı. Bin 487 aracın denetlendiği
uygulamada 275 araç sürücüsüne
479 bin 56 TL para cezası uygu-
landı, 19 araç trafikten men edildi,
1 yakalamalı araç yakalandı. Uy-
gulamada 12 motosiklet kontrol
edilirken 2 motosiklet sürücüsüne
bin 380 TL para cezası uygulandı.
123 umuma açık istirahat ve eğ-
lence yeri, 57 park ve bahçe, 31
metruk bina, 2 otogar ve tren garı
kontrol edildi, 10 adet sentetik
ecza, 1 adet ruhsatsız tabanca, 17
adet fişek ele geçirildi 3 şahıs hak-
kında adli işlem yapıldı.  

İHA

Alaşehir’de uyuşturucu tacirlerine operasyon   
MANİSA'NIN Alaşehir

ilçesinde uyuşturucu tacir-
lerine yönelik emniyet güç-
leri tarafından 4 adrese
yapılan eş zamanlı operas-
yonla gözaltına alınan 4
şüpheliden biri tutuklanarak
cezaevine gönderildi.   

Manisa İl Emniyet Mü-
dürlüğü Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü
Alaşehir Büro Amirliği gö-
revlileri uyuşturucu madde
kullanan ve satan şahıslara
yönelik yürüttüğü  sokak
çalışmaları kapsamında
Yeni Mahalle Mahallesinde
dün gece yapılan çalışma-

larda uyuşturucu ticareti
yaptığı tespit edilen 4 ika-
mete eş zamanlı operasyon
düzenledi. Şahısların ika-
met ve arabalarında yapılan
aramalarda 52 şerit halinde
717 adet 300 mg sentetik
ecza hapı ele geçirildi.
Operasyonda gözaltına alı-

nan M.Ö. (41), B.Ö. (36),
S.Ö. (37) ve G.Ö. (18) isimli
şüpheli şahıslar emniyetteki
işlemlerinin ardından mah-
kemeye sevk edildi. Şahıs-
lardan G.Ö. isimli şahıs
tutuklanarak cezaevine tes-
lim edildi.  

İHA

Yasa dışı bahis çetesine operasyon
275 şüpheli gözaltına alındı!

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yer-
likaya, operasyon ile ilgili
sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımında, “Em-
niyet Genel Müdürlüğü
Siber Suçlarla Mücadele
Daire Başkanlığı ile Mali
Suçları Araştırma Kurulu
(MASAK) koordinesinde;
Adana ve Edirne merkezli
Bursa, İstanbul, Hatay,
Muğla, Antalya, İzmir, Şanlı-
urfa, Manisa, Ankara, Eski-
şehir, Denizli, Mardin,
Samsun, Yalova, Sakarya,
Konya, Kocaeli, Afyonkara-
hisar, Mersin, Yozgat, Diyar-
bakır, Aydın, Bartın, Bitlis,
Erzincan, Gaziantep, Kü-
tahya, Rize, Nevşehir’de
gerçekleştirilen ‘Sibergöz-
46’ operasyonlarında;
Adana İl Emniyet Müdür-
lüğü Siber Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğünce
yapılan çalışmalar sonucu;
Adana, Bursa, İstanbul,
Hatay, Muğla, Antalya,
İzmir, Şanlıurfa, Manisa, An-
kara, Eskişehir, Denizli, Mar-
din, Samsun, Yalova,
Sakarya, Konya, Kocaeli,
Afyonkarahisar, Mersin,
Yozgat, Diyarbakır, Aydın,

Bartın, Bitlis, Erzincan, Ga-
ziantep, Kütahya, Rize,
Nevşehir’de ‘7258 Sayılı
Futbol ve Diğer Spor Müsa-
bakalarında Bahis ve Şans
Oyunları Düzenlenmesi
Hakkında Kanun, Suç İşle-
mek Amacıyla Örgüt Kurma
ve Suçtan Kaynaklanan
Malvarlığı Değerlerini Ak-
lama’ suçlarına yönelik dü-
zenlenen  operasyonlarda
275 şüpheli yakalandı” ifa-
delerine yer verdi. 

BİRÇOK İŞ YERİ VE
ARSAYA EL KONULDU 

Operasyonla ilgili diğer
bilgilere de paylaşımında
yer veren Bakan Yerlikaya,
“Şüphelilerin, yurt dışında
kurulan yasa dışı bahis ofis-
leri aracılığıyla 5 farklı yasa
dışı bahis sitesi üzerinden
bahis oynattıkları, banka,
kripto varlık hizmet sağlayı-
cılarındaki hesap hareketleri
incelendiğinde 7 milyar lira
(450 Milyon Dolar) işlem
hacminin bulunduğu, suç-
tan elde edilen gelirin kripto
varlık hizmet sağlayıcıları
vasıtasıyla yurt dışına çıkar-
tarak akladıkları tespit edi-
len 242 şüpheli yakalandı.

Edirne İl Emniyet Müdür-
lüğü Siber Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğünce
yapılan çalışmalar sonucu;
‘7258 Sayılı Futbol ve Diğer
Spor Müsabakalarında
Bahis ve Şans Oyunları Dü-
zenlenmesi Hakkında Ka-
nuna muhalefet’ suçlarına
yönelik düzenlenen operas-
yonda; yasa dışı bahis oy-
natan ve banka
hesaplarında yasa dışı
bahis ile bağlantılı yaklaşık
40 milyon lira işlem hacmi
bulunduğu tespit edilen 33
şüpheli yakalandı. Operas-
yonlar sonucu ilk belirleme-
lere göre; 2 adet ruhsatsız
pompalı tüfek, muhtelif mik-
tarda uyuşturucu madde,
çok miktarda döviz, Türk Li-
rası ile çok sayıda dijital
materyale, banka, elektro-
nik para ve kripto varlık hiz-
met sağlayıcı hesaplarına el
konuldu. Ayrıca suçtan kay-
naklanan malvarlığı değer-
lerin aklanması sonucu elde
edilen toplam 555 Milyon
750 bin lira değerinde 81
otomobil, 19 işyeri ve 4 ar-
saya el konuldu” ifadeleri
yer aldı. İHA

Otomobil üzüm bağına uçtu
sürücü ölümden döndü!  

MANİSA'NIN Salihli ilçesinde sürücü-
sünün direksiyon hakimiyetini kaybettiği
otomobilin üzüm bağına uçması sonucu
meydana gelen kazada sürücü ölümden
döndü.   

Kaza, Salihli-Alaşehir yolu Kabazlı Ma-
hallesi mevkiinde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, B.K.(65) yönetimindeki 06
BKT 256 plakalı otomobil, sürücüsünün di-
reksiyon hâkimiyetini kaybetmesi sonucu
yol kenarındaki üzüm bağına uçtu. Kazada
yaralanan sürücü olay yerine gelen sağlık
ekipleri tarafından Salihli Devlet Hastane-
sine kaldırıldı. 

Kaza ile ilgili soruşturma başlatılırken,
yaralı sürücünün hayati tehlikesinin bulun-
madığı öğrenildi.  İHA
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ŞeHzaDeler Belediyesi
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri,
Çınarlıkuyu Mahallesi'nde ova
yollarında bakım ve onarım ça-

lışması gerçekleştirdi. Yapılan
çalışmalar kapsamında, ma-
halle yollarının daha güvenli ve
kullanışlı hale getirilmesi amaç-

landı. Hasat sezonunun başla-
ması ile ova yollarında yoğun
bir çalışma başlatan Şehzade-
ler Belediyesi, çalışmalarını ara-

lıksız bir şekilde devam ettiri-
yor. Çiftçilerin arazilerine daha
rahat ulaşabilmesi için yoğun
bir şekilde çalışmaları sürdür-
düklerini ifade eden Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Dur-
bay “Şehzadeler Belediyesi ola-
rak vatandaşlarımızın güvenliği
ve konforu için çalışmalarımıza
hız kesmeden devam ediyoruz.
Çınarlıkuyu Mahallesi’nde ger-
çekleştirdiğimiz yol bakım ve
onarım çalışmaları ile bölge sa-
kinlerinin ulaşımını kolaylaştır-
mayı hedefliyoruz. Ekiplerimiz,
vatandaşlarımızdan gelen talep-
ler doğrultusunda çalışmalarını
sürdürmekte ve en kısa sürede
tamamlamaktadır. Şehzadeler il-

çemizin her noktasında daha
yaşanabilir bir çevre oluşturmak

için var gücümüzle çalışıyoruz.”
dedi. Haber merkezi

Şehzadeler Belediyesi'nden
Çınarlıkuyu'da yol mesaisi 

Şehzadeler Belediyesi'nden
Çınarlıkuyu'da yol mesaisi 

Manisa'nIn Turgutlu ilçe-
sinde yetişen, kendine özgü
kokusu ve aroması bulunan
limon armudunun hasadına
başlandı.

Osmancık, Dalbahçe,
Yayla, Bozkır, Güney ve Irla-
maz mahallelerindeki üretici-
ler, sabahın ilk ışıklarıyla
birlikte meyve bahçelerine ge-
lerek topladıkları limon armu-
dunu, kilogramı 35 ila 50
liradan satışa sunuyor.

Bir ağaçtan ortalama 100
ile 150 kilogram ürün alınabil-
diği Osmancık mahallesinde,
üreticiler bu yılki verim ve fi-
yattan memnun olduklarını
ifade etti.

Turgutlu Ziraat Odası Baş-
kanı Abdullah Şenol, limon ar-
mudunun kendine özgü
kokusu ve aroması ile rağbet
gördüğünü dile getirerek, üre-
ticilerin rekolte ve kaliteden
memnun olduğunu söyledi.

Armut hasadının yüksek
kesimlerde devam ettiğini ve 1

hafta içerisinde sona ereceğini
kaydeden üretici Uysal Özcan
da bu seneki armut piyasası-
nın güzel olduğunu, çiftçilerin
durumdan memnun oldukla-

rını belirtti.
Toplanan limon armutları-

nın ihraç da edildiğini aktaran
Özcan, "Turgutlu'ya has bir
armut çeşidi. Başka yerlerde

yok. İlçedeki belli bir bölgede
yetiştiriliyor. Hem tatlı, hem de
sulu olması nedeniyle tercih
ediliyor." ifadelerini kullandı.
aa

hasadı başladıhasadı başladı
Turgutlu'da yetişen limon armudunun 

DÜnYaCa ünlü çekirdeksiz
Sultani üzümün yetiştirildiği
Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde

üzüm üreticileri ağustos ayında
gerçekleştirilecek hasat öncesi
üzüm salkımlarında tane tane

bakım gerçekleştiriyor. 
Ağustos ayının 20'sinden

sonra hasadına başlanacak

olan dünyaca ünlü sofralık Çe-
kirdeksiz Sultaniye üzüm sal-
kımlarının, güneş yanığı olan
taneleri birer birer toplanarak
temizleniyor. Üzümlerin kalite
standartlarına uygun olması
içinde salkımların seyretme iş-
leri ile uzun salkımların uçları iş-
çiler tarafından özenle alınıyor. 

2024 yılı ihracat üzümleri-
nin kalitesi ve verimi ile kendile-
rini sevindirdiğini belirten
Emcelli Mahallesinden üzüm
üreticisi Ahmet Tosun, "Sarıgöl
ve çevresindeki üreticiler olarak
salkımlarımızın standart olması
için salkım salkım mücadele et-
mekteyiz. Şuan standart sal-
kımlar oluştu. İlçemizde
ağustos ayının 20'sinden sonra
hasat başlar ve aralık ayının so-

nuna kadar devam eder." dedi. 
Sarıgöl ve çevresinde 113

bin dekarlık alanda dünyaca
ünlü Çekirdeksiz Sultaniye

üzüm yetiştirilirken, çekirdekli
olarak da yayla bağcılığında
dokuz tür üzüm yetiştirildiği öğ-
renildi.  iHa

Sarıgöl'de bağlarda özenli çalışma   Sarıgöl'de bağlarda özenli çalışma   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, havaların ısınmasıyla bir-
likte toplu taşımada klima
denetimlerini sıklaştırdı. Dene-
timlerin periyodik olarak farklı
duraklarda, farklı saatlerde
devam edeceğini belirten Trafik

Zabıta Komiseri Fehmi Erdo-
ğan, "Vatandaşlarımız, toplu ta-
şımayla ilgili taleplerini,
ulaşımda yaşadıkları sorunları,
444 51  54 numaralı hatta ilettiği
taktirde, ekiplerimiz ilgili talebe
hızla yanıt verecektir" ifadele-

rinde bulundu. Vatandaşların
konforlu ve sağlıklı ulaşım yapa-
bilmesi amacıyla Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi, toplu
taşıma araçlarında klima dene-
timi yaptı. Klimaların çalıştırılıp
çalıştırılmadığını kontrol eden
ekipler; aracında klimasını aç-
mayan, kliması arızalı olan ve
kurallara uymayan sürücülere
gerekli yasal işlemleri uyguladı.
Denetimlerin il genelinde periyo-
dik olarak devam edeceğini
ifade eden Trafik Zabıta Komi-
seri Fehmi Erdoğan, "Toplu ta-
şıma kooperatiflerine,
araçlarında klima açımıyla ilgili
kurumumuzca yazılı bildirim ya-
pılmıştır. Düzenli olarak bu ko-
nuda denetim de yapılmaktadır.
Şehrimizde sıcaklığın ortalama-

nın üzerinde olması, seyir ha-
linde vatandaşlarımızın camları
açması, otobüs duraklarının
yakın olması, iniş biniş sırasında
oluşan sirkülasyon nedeniyle
araçlar istenen serinliğe ulaş-
mamaktadır. Bunun yanı sıra,

klima arıza olan ve klimalarını
çalıştırmayan araçlarla ilgili de
kurumumuzca cezai işlem uy-
gulanmaktadır" ifadelerinde
bulundu.  Manisalı vatandaş-
ların talep ve görüşlerini
önemsediklerini de belirten Er-

doğan, "Vatandaşlarımız,
toplu taşımayla ilgili taleplerini,
ulaşımda yaşadıkları sorunları,
444 51 54 numaralı hatta ilet-
tiği takdirde, ekiplerimiz ilgili
talebe hızla yanıt verecektir"
dedi. Haber merkezi

Büyükşehir klima denetimine çıktıBüyükşehir klima denetimine çıktı
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ak PaRTİ Grup Başkanve-
kili Yenişehirlioğlu, sahipsiz
hayvanlarla ilgili ciddi ma-
nada bir veri topla-
dığını belirterek,
"Şimdi Cum-
hurbaşka-
nı'mıza tevdi
edeceğim ve
açıklamala-
rımı yapaca-
ğım, sonra
komisyona
gelecek" dedi.

AK Parti Grup
Başkanvekili Baha-
dır Yenişehirlioğlu, sahipsiz
hayvanlara yönelik düzenleme
kapsamında yürüttüğü çalış-
maları tamamladığını belirterek,
"Şimdi Cumhurbaşkanı'mıza
tevdi edeceğim ve açıklamala-

rımı yapacağım, kanaatlerimi
söyleyeceğim. Onun netice-

sinde Cumhurbaşkanı'mız-
dan sonra Komisyona

gelecek." dedi.
Yenişehirlioğlu,

AK Parti TBMM
Grup Toplantısı
öncesi gazete-
cilerin, sahipsiz
hayvanlara yö-
nelik düzenleme

çalışmalarına iliş-
kin sorusunu ya-

nıtladı.
Çalışmaları tamam-

ladığını belirten Yenişehirli-
oğlu, "Bütün paydaşlarla
çalışmalarımı tamamladım.
Bunların içerisinde akademis-
yenler, gazeteciler, toplum ön-
derleri, mağdur aileler,

sanatçılar, üniversiteler, Türki-
ye'de ve yurt dışında ders
veren hocalarımız var. Ciddi
manada bir veri topladım. Şim-
diye kadar yapılmamış bir ça-
lışma bu. Bunun tamamını hem
Komisyon Başkanı'mıza hem
Grup Başkanı'mıza tevdi ettim.
Şimdi Cumhurbaşkanı'mıza
tevdi edeceğim ve açıklamala-
rımı yapacağım, kanaatlerimi
söyleyeceğim. Onun netice-
sinde Cumhurbaşkanı'mızdan
sonra Komisyona gelecek. Bu
ne zaman olur? Yakın zamanda
diyelim." ifadelerini kullandı.

Yenişehirlioğlu, düzenleme-
nin TBMM Genel Kurulu tatile
girmeden önce yetişip yetişme-
yeceğine yönelik soruya da
"Konuşuyoruz. Henüz kesinleş-
medi." yanıtını verdi. aa

AK Parti Grup Başkanvekili Yenişehirlioğlu: “Sahipsiz hayvanlarla ilgili ciddi manada bir veri topladım”

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a rapor sunacak

TBMM Plan ve Bütçe Ko-
misyonu üyesi, Manisa Millet-
vekili Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu,
Genel Kurul’da   görüşülmekte
olan "Sermaye Piyasası Kanu-
nunda Değişiklik Yapılmasına
Dair Kanun Teklifi" üzerine ko-
nuştu. Konuşmasında kanun
teklifindeki eksikliklere dikkat
çeken Bakırlıoğlu “Emekçiye
vergi, emekliye vergi, ev sahi-
bine vergi, çiftçiye vergi, hay-
vana vergi, hayvancıya vergi.
Hazine Bakanı bütçe açığını
azaltmak için nereden vergi
alacağını şaşırmış durumda.
Her yere saldırıyor; vergi, vergi,
vergi, vergi!” dedi.

TEkLİF NEDEN kOD 
kaNUN OLaRak 

GELMEDİ?
Teklifin kod kanunun olarak

gelmemesini de eleştirilen Ba-
kırlıoğlu “ Kanunun adı ‘Ser-
maye Piyasası Kanununda
Değişiklik Yapılmasına Dair
Kanun Teklifi’ olarak geçmekte
ve torba kanun olarak görüşül-
mekte. Oysa teklifin tamamı
kripto varlıklarla ilgili düzenle-
meleri getiriyor ve biz bu ko-
nuyu torba kanun yerine kod
kanun olarak görüşebilirdik.
Neden bu teklif karşımıza
‘kripto varlıklar hakkında kanun
teklifi’ olarak gelmedi? Üstelik
ilerleyen süreçte bu konuda
daha birçok düzenlemeye ihti-
yaç olacağı bizzat kanun teklifi
sahipleri tarafından dile getiril-
mişken neden biz bu teklifi kod

kanun hâlinde getirmedik? Ay-
rıca bu kanun teklifi tali komis-
yonlarda neden görüşülmedi”
diye sordu. 

Konuşmasında İç Tüzük
38'e işaret eden Bakırlıoğlu “ İç
Tüzük’de ‘Komisyonlar, kendi-
lerine havale edilen tekliflerin ilk
önce Anayasanın metin ve ru-
huna aykırı olup olmadığını tet-
kik etmekle yükümlüdürler.’
denilmekte. Yani teklifin mad-
delerine geçilmeden ele alın-
ması gereken ilk husus teklifin
Anayasa'ya uygunluğudur. Ko-
misyon görüşmelerine başlan-
dığında Anayasa'ya aykırılık
konusundaki itirazlarımızı dile
getirdik, gerekçelendirdik.
Buna göre bu kanun teklifinin
7'nci ve 10'uncu maddeleri
Anayasa'nın 13'üncü, 26'ncı ve
48'inci maddelerine açıkça ay-
kırılıklar barındırmaktadır. Ben-
zer düzenlemeler hakkında
Anayasa Mahkemesinin daha
vermiş olduğu kararların Gru-
bumuz tarafından zikredilme-
sine ve tutanaklara geçmesine
rağmen önergemiz kabul edil-
memiştir “ şeklinde konuştu. 

NEDEN BU kaDaR 
GEÇ kaLINDI?

Kanun teklifinin hazırlan-
ması için neden bu kadar kaç
kalındığını soran Bakırlıoğlu”
Neden şimdi ve neden bu dü-
zenleme bu kadar geç gün-
deme geldi? Bu konuda yasal
boşluk olduğu Nisan 2021
Thodex vurgunu sonrası gün-
deme gelmişti. Hatırlayalım o
günleri: Kripto varlık platformla-

rından bir tanesi olan Thodex'in
kurucusu Faruk Fatih Özer ya-
nında kimi kaynaklara göre 2
milyar dolarla, iddianameye
göre ise 356 milyon lirayla elini
kolunu sallaya sallaya Arnavut-
luk'a kaçmıştı. Bu olaydan bir
ay sonra dönemin Maliye Ba-
kanı kripto varlıklarla ilgili dü-
zenlemenin yapılacağını
belirtmişti. Üzerinden üç yıl
geçti, bu üç yıl içerisinde başka
vurgunlar da yaşandı. Mesela
Fig Coin dolandırıcılığı, 7 milyon
700 bin dolar; pushing vurgunu,
50 milyon lira; Smart Trade Coin
vurgunu, 1 milyar dolar. Bu dü-
zenleme geç kalmış ve bu ne-
denle de bir hayli can yakmış bir
düzenlemedir. Bu teklif kanun-
laştıktan sonra elimizde kripto
paralarla ilgili bir metin olacak
ancak ülkemizde bütüncül ve
kapsamlı bir blok zincir strateji
belgesi bulunmamaktadır. Eğer
ülkemizde blok zincir teknoloji-
sinde lider ülke konumuna gel-
mek istiyorsak SPK, BDDK
Hazine ve Merkez Bankasının
müştereken hazırladığı bir stra-
teji belgesine ihtiyaç bulunmak-
tadır ve bu eksikliğin bir an önce
giderilmesi gerekmektedir “
dedi. 

TEkLİFLE sPk’ya 
sINIRsIz yETkİ 

VERİLİyOR
Kanun teklifinin ikincil dü-

zenlemeler için Sermaye Piya-
sası Kuruluna sınırsız yetki
verdiğini söyleyen Bakırlıoğlu “
Kripto varlık düzenlemelerine
dair global standartlar henüz

oluşmadı. Bu nedenle de de-
taycı bir yaklaşım yerine esnek
bir yaklaşım gösterilebilir ancak
bazı konuların herhangi bir sınır
çizilmeden ikincil düzenlemelere
bırakılmaması gerekmekteydi;
bunu önemli bir eksik olarak
görmekteyiz. Teklifteki bir diğer
önemli eksik ise asgari sermaye
miktarına yer verilmemesi, güçlü
sermaye yapısının oluşturulması
kripto piyasalar için önemli ol-
masına rağmen bu konuda bir
düzenleme bulunmamaktadır.
Avrupa Komisyonu tarafından
çıkartılan Kripto Varlık Piyasalar
Yönetmeliğine göre kripto var-
lıklar 3 ayrı sınıfa ayrılmış ve her
sınıf için ayrı ayrı asgari sermaye
belirlenmiş olmasına rağmen bu
teklifte böyle bir düzenleme bu-
lunmamaktadır. Sistemde yatı-
rımcıları mağdur etmeyecek,
mağduriyetini giderecek sigorta
düzenlemesi bulunmuyor. Oysa
komisyonda kripto hizmet sağ-
layıcılarının cirolarından yüzde
2’lik bir tutar alınacak, bunun
üzerine binde 5'lik bir tutar alı-
narak kurulacak bir sigorta te-
minat sistemine aktarılması
suretiyle bu konuda bir düzen-
leme yapılabilirdi, bunu eksiklik
olarak görmekteyiz. Kripto pa-
raların platformlarda saklanan
veya mevduat olarak tutulan
müşteri nakit hesapları var
ancak bu mevduat hesapla-
rında tahakkuk eden faizlerin
hangi hesabı geçeceği konusu
teklifte yer almamaktadır. Bu fa-
izlerin hizmet sağlayıcılarında mı
yoksa mevduatı değerlendi-

rende mi kalacağı konusunda
netlik bulunmamaktadır “ şek-
linde konuştu. Bu platformların
güveni kötüye kullanacak ey-
lemleri yapmaları hâlinde alına-
cak tedbirler ve cezai
yükümlülükler olduğunu ifade
eden Bakırlıoğlu şunları söyledi :
“Teklifin bazı maddelerinde
böyle bir düzenleme var ancak
net değil. Bu hâliyle sorumluluk
tüm çalışanlara yüklenmekte,
gerçek kişi, tüzel kişi ayrımı gö-
zetilmemektedir. Kripto varlıklar-
dan bahsediyoruz, bununla ilgili
yasal düzenleme yapıyoruz
ancak yaptığımız bu düzenle-
mede kripto veri bankacılığıyla -
biraz önce hatipler de belirtti-
ilgili herhangi bir ifade, tanım
bulunmamakta. Bu konuda da
biz bu teklifi yetersiz görmekte-
yiz. Kamuoyu günlerdir önü-
müze geleceği söylenen, basına
sızdırılan yeni vergi düzenleme-
lerini tartışmakta. Basından gör-
düğümüz kadarıyla taslakta yok
yok. Buna göre, zor şartlarda
çalışan, trafik kazalarında ölen,
sakat kalan motokuryelerin ka-
zançları vergilendirilecek, gar-
sonların bahşişleri
vergilendirilecek, meskenlerin
kiralarına stopaj getirilecek; yet-
medi, yemdeki KDV yüzde 10'a,
gübredeki katma değer vergisi-
nin yüzde 20'ye çıkarılacağı
söylenmekte. Bu ülke dünya-
daki en yüksek gıda enflasyo-
nunu yaşıyor, insanlar gıdaya
ulaşamıyor; çiftçi, hayvancı
âdeta bitkisel hayata girmiş;
hayvanlar kesime gitmekte, tar-

lalar boş kalıyor yani özetle üre-
timden kopmuşuz. Yapılması
gereken üreticilerin maliyetlerini
azaltmak, üreticinin nefes alma-
sını sağlamak, tüketiciyi kolla-
mak iken Hükûmet en büyük
maliyet kalemi yem ve gübreye
vergi getirerek âdeta üreticinin
fişini çekmektedir. Emekçiye
vergi, emekliye vergi, ev sahi-
bine vergi, çiftçiye vergi, hay-
vana vergi, hayvancıya vergi;
Hazine Bakanı bütçe açığını
azaltmak için nereye vergi sala-
cağını şaşırmış durumda, her
yere saldırıyor; vergi, vergi,
vergi, vergi! Biz burada bir
kanun teklifini görüşüyoruz, mil-
yarlarca dolarlık hacimli bir piya-
sadan bahsediyoruz ve
kazançtan bahsediyoruz ancak
burada vergi yok. Şimdi,  ‘Yatı-
rımcı kaçabilir ve o yüzden biz
buradan vergi almıyoruz.’ di-
yorlar. E, peki, emeklinin gü-
nahı ne? Emeklinin günahı
kaçamaması mı? Emekçinin
günahı ne, çiftçinin günahı ne,
üreticinin günahı ne, bunlar ka-
çamadığı için mi biz bunlardan
vergi alıyoruz? Yani bu konuda
ciddi bir eksiklik olduğunu gör-
mekteyiz. Allah hakkı için söy-
leyelim yani bu hak değildir,
reva değildir. Bu konuda ciddi
bir düzenlemeye ihtiyaç bulun-
maktadır. “

CHP’li Bakırlıoğlu: “Hazine Bakanı 
vergi üzerinden vatandaşa saldırıyor”

İshak Çelebi ve Kocatepe
Mahallesi’nde Çevre Şehircilik
ve İklim Değişikliği Bakanlı-
ğı’nın TOKİ işbirliği ile hayata
geçirmek istediği Kentsel Dö-
nüşüm Projesi, iki nedenle sek-
teye uğrayınca bölgedeki hak
sahipleri mağdur oldu. Mağdur
vatandaşlar,  Şehzadeler Bele-
diyesi önünde toplanarak
seslerini yetkililere du-
yurmak isterken,
vatandaşlara
Şehzadeler Be-
lediye Başkanı
Gülşah Durbay
da destek
verdi. Vatandaş-
ları dinleyen Baş-
kan Durbay,
belediyenin projenin
paydaşı olmadığını ancak elin-
den gelen desteği vereceğini
kaydederek “Vatandaşım mağ-
dursa ben de mağdurum” dedi. 

Çevre Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı’nın TOKİ iş-
birliği ile Şehzadeler ilçesinde
İshak Çelebi ve Kocatepe Ma-
hallesi’ndeki yürüttüğü Kentsel

Dönüşüm Projesi,  inşaat saha-
sındaki toprak kayması ve
alanda bulunan bazı tarihi ka-
lıntılar nedeniyle gecikmeye
uğradı. Yaşanan bu gecikme
sebebiyle mağdur olan hak sa-
hibi vatandaşlar, bugün Şehza-
deler Belediye binası önünde
basın açıklamasında bulundu,

yetkililere seslerini duyur-
maya çalıştı. Şehza-

deler Belediye
Başkanı Gülşah
Durbay, başkan
yardımcıları ile
birlikte vatan-
daşların yanına
inerek destek

verdi. Durbay, va-
tandaşlar tarafından

alkışlarla karşılandı.
Kentsel dönüşüm mağduru va-
tandaşları dinleyen Başkan
Durbay, Şehzadeler Beledi-
yesi’nin konuyla ilgili herhangi
bir sorumluluğunun bulunmadı-
ğını buna rağmen mağduriyetin
giderilmesi için belediye olarak
ellerinden gelen çalışmaları
yaptıklarını ve bundan sonra da

yapacaklarını söyledi. 
Çevre Şehircilik ve İklim De-

ğişikliği Bakanlığı’nın yürüttüğü
projenin başlangıcında Şehza-
deler Belediyesi’nin sadece
hak sahipleri ile sözleşmeleri
yaptığını ve sonrasında tüm sü-
recin bakanlık tarafından yürü-
tülmekte olduğunu hatırlatan
Başkan Durbay, “Çevre Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Bakan-
lığı bölgede yürüttüğü  Kentsel
Dönüşüm Projesi başlarken,

Şehzadeler Belediyesi’nden
hak sahipleri ile görüşerek
dosya hazırlamasını istemiş,
belediye dosyaları hazırlamıştır.
Proje tamamen bakanlık tara-
fından yürütülmektedir.  Proje
iki nedenden dolayı durdurul-
muştur. Birincisi bölgede yaşa-
nan toprak kaymasından dolayı
bakanlık projeyi yeniden revize
çalışmalarına başlamıştır. Re-
vize çalışmaları hala devam et-
mektedir. Diğer neden ise

bölgedeki kazı çalışmalarında
tarihi kalıntılara rastlanmıştır.
İzmir 2 Nolu Tabiat ve Kültür
Varlıklarını Koruma Kurulu’nun
tarihi kalıntılar üzerindeki ince-
lemeleri devam etmektedir. İn-
celemeler sonuçlandığında ve
bakanlığın revize çalışmaları ta-
mamlandığında proje devam
edecektir. Belediye olarak bu
sürecin hızlanması mağduriyet-
lerin giderilmesi için Çevre Ba-
kanlığı ve  İzmir 2 Nolu Tabiat

ve Kültür Varlıklarını Koruma
Kurulu’yla görüşmelerimizi ya-
parak destek olmayı sürdüre-
ceğiz. Sizlerin mağduriyetinizin
son bulması için bizler elimiz-
den geleni yapacağız, bizler de
sizlerden de bu konuda destek
bekliyoruz. Devlet de belediye-
ler de hiçbir vatandaşının mağ-
dur olmasını istemez.
Vatandaşım mağdursa ben de
mağdurum” dedi. 

Başkan Durbay’ın konuş-
masının ardından söz alan va-
tandaşlar yaşadıkları sıkıntıları
anlatarak destek istedi. Her bir
vatandaşı dikkatle dinleyen
Durbay,  başkan yardımcılarıyla
birlikte konuya hassasiyetle
yaklaştıklarını ve elinden gelen
tüm çabayı göstereceğini söy-
ledi. Başkan Durbay’ın teklifi
üzerine Kentsel Dönüşüm Pro-
jesi içindeki mahallelerden se-
çilecek temsilciler ve mahalle
muhtarlarıyla birlikte  konunun
ayrıntılarını görüşmek için 2
Temmuz Salı günü İzmir TOKİ
Bölge Müdürlüğü’ne gidilmesi
kararı alındı. haber merkezi

Başkan Durbay kentsel dönüşüm mağduru vatandaşları dinledi
“Vatandaşım mağdursa ben de mağdurum” 
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HiZMET İş Sendikası Genel
Başkan Yardımcısı İdris Ersoy,
Manisa şubelerini ziyaret ede-
rek Manisa Büyükşehir beledi-
yesinde yaşanan işten
çıkarmalar, sürgünler ve sendi-
kal baskıların durdurulması için
basın açıklamasında bulundu

Yaptığı basın açıklama-
sında, “Hak iş - Hizmet iş Sen-
dikası olarak Manisa’da 1 ve 2
No’lu  Şube Başkanlıklarımızla
7 bin üyesi ile şehrimizin en
büyük sendikası, en güçlü  sivil
toplum kuruluşuyuz. Tam 40
yıldır Manisa şehrimizde çalı-
şanlarımızın hak ve menfaatleri
koruduk, ekonomik ve sosyal
kazanımları için mücadele
ettik” diye konuşan Ersoy, “31
Mart yerel seçimleri ülkemize
ve milletimize yakışan bir ol-
gunlukla gerçekleşmiş, yurttaş-
larımızın ortaya koyduğu irade
sandıkta tecelli etmiştir. Bu an-
lamda yurttaşlarımızın demo-
kratik tercihleri ile seçilen tüm
belediye başkanlarımızı Hizmet
İş Sendikamız adına kutluyor
ve tebrik ediyoruz” dedi.

“DÜn sÖYLEDiĞini 
BUGÜn UnUTanLaRI 

VaTanDaŞ UnUTMaZ”
Milletin sandıkta verdiği me-

sajları muhakkak ki herkesten
önce siyasi partilerin, siyasetçi-
lerin okuması gerektiğini belir-
ten Ersoy, “Seçilen Belediye
Başkanımız da bugün ve yarın
yaptığı ve yapacağı hizmetleri,
şehrin insanlarına ve dinamikle-
rine, sivil toplum kuruluşlarına
karşı tutum ve davranışları, de-
mokratik tavırları ile bir dahaki
seçimlerde milletin huzuruna,
terazisinde tekrar çıkılacaktır.
Dün söylediklerini unutanlara,
yarınlarda söyledikleri hatırlatı-
lacaktır. 31 Mart yerel seçimle-
rinin Propaganda sürecinde
demokrasinin erdemlerinden
bahsedenlerin, farklılıklara ta-
hammülden bahsedenlerin,
hayat tarzı ve tercihlerinde
baskı altında olduklarını söyle-
yenlerin bugün tabiri caizse in-
tikam duygusuyla hareket
ettiklerini, işçilerin aşı, işi ve
sendikal tercihlerine nasıl mü-
dahale ettiklerini üzülerek şahit
oluyoruz. Seçim sahalarında,
basın kuruluşlarına verdikleri

vaatler, konuştukları sözleri, se-
çildikleri gün itibari ile unuttuk-
larını görüyor, yaptıkları
uygulamalar ile bizzat müşa-
hede ediyoruz. Bağlı oldukları
siyasi partinin sayın genel baş-
kanının ortaya koyduğu ve her-
kes tarafından taktirle
karşılanan normalleşme süreci-
nin Manisa’ya uğramadığını da
yine üzülerek görüyoruz. Se-
çimlerden önce ‘Hiçbir işçi
işten çıkarmayacağım, işçinin
demokratik tercihine karışmam’
diyen Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi işvereninin, üyelerimize
sendikadan istifa etmeye ve iş-
veren güdümlü sendikalara üye
olmaya zorlaması, sendikaya
üye olan işçileri yıldırmak için
işçinin görev yerini değiştir-
mesi, işi ile tehdit etmesini, iş-
çiye daha zor iş vermek gibi
pek çok kirli ve çirkin yönteme
başvurulduğunu ve işçinin ira-
desi kırılmaya çalışıldığını görü-
yoruz.

Ancak işveren güdümlü
sendikaların Bütün bu oyunla-
rını Manisa emekçileri boşa çı-
kararak örgütlü mücadelesi ile
sendikasına sahip çıkmaktadır.

Hak iş ve Hizmet İş Sendikası
da kendisi ile yürüyen, bütünle-
şen üyelerinin sonuna kadar
yanındadır” dedi.

“MaRT’In sOnU 
BaHaRDIR” sLOGanIna 
inananLaR YanILDI… 

200 iŞÇi sÜRGÜn 
EDiLDi”

Ersoy açıklamasının deva-
mında şöyle konuştu: 

“Oysa Manisa Büyükşehir
Belediyesi emekçileri, “Mart’ın
sonu bahardır” sloganına ina-
narak belediye başkanına oy
vermiş, seçim sonrasında ‘en
düşük işçi ücretlerini 35 bin TL
yapacağım, hiçbir işçinin emeği
ile oynamayacağım’ diyen
Sayın Başkanın söylemine ina-
narak destek vermişti. Ancak
gelinen noktada seçimin üze-
rinden 3 ay geçmesine rağmen
ücretlere iyileştirme yapılmamış
50’ye yakın işçi işten çıkarılmış,
200 işçi sürgün edilmiştir. Daha
birçok işçinin de işten çıkarıl-
ması için hazırlık yapıldığı, liste-
ler oluşturulduğu, kendilerine
yakın kişiler tarafından ifade
edilmektedir. Hizmet İş sendi-
kası olarak verilen zam sözü-
nün takipçisiyiz. İşten atılmalar
devam ederse Manisa Büyük-

şehir Belediyesi önü eylem
alanı olacaktır.”

“asGaRi ÜCRETE 
MaHKUM ETME 

POLiTiKasInDan
VaZGEÇin!”

“Buradan Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi yönetimine ses-
leniyoruz. Sakın işçinin işi aşı
ile oynamayın, sendikal baskı-
ları durdurun. Önce genel iş,
şimdi de belediye iş sendika-
sına örgütlenmeleri için destek
sunarak, 3 sendikayı birbirine
çarpıştırarak, işçileri yetkisizlik
ve mahkemelerde süründürme-
yin. Yıllarca sürecek mahkeme-
lerle Manisa Büyükşehir
Belediyesi emekçilerini toplu iş
sözleşmesi yaptırmayarak, as-
gari ücrete mahkum etme politi-
kasından vazgeçin. Manisa
Büyükşehir Belediyesi şirketle-
rinde yetkili Hizmet İş Sendika-
sıdır. Dolayısıyla şirket
işçilerimizin çalıştığı işyerlerinde
başka sendikalar örgütlenme
faaliyetlerinde bulunamaz. Yetki
başvuru süresine az bir zaman
kala işyerlerinde üye yapma
mücadelesi sırasında, işyerle-
rinde yaşanacak kavga ve
olumsuz olayların müsebbibi
sizlerin olacağını bilin.”

“sEnDiKaL BasKInIn 
CEZasI 2 YIL”

“Sendikal hak ve özgürlük-
lere ilişkin baskılar ulusal ve
uluslararası hukuka aykırıdır.
Sendikal haklara müdahale
Anayasamız başta olmak
üzere, 6356 sayılı sendikalar ve
Toplu İş Sözleşmesi Kanununa,
Avrupa İnsan Hakları Sözleş-
mesine, ILO Sözleşmelerine ve
insan haklarına ilişkin uluslar-
arası sözleşmelere aykırıdır.
Aynı zamanda sendikal baskılar
Türk Ceza Kanununa göre suç-
tur ve 2 yıla kadar cezası vardır.
Anayasa, yasalar ve uluslar-
arası sözleşmeler tarafından te-
minat altına alınan hakların
ayaklar altına alınması, iş barışı
ve huzurunun bozulması, bele-
diye çalışanlarına yönelik tehdit
ve şantaja imkân verilmesini
sendika olarak asla kabul ede-
meyiz. Buna sebep olan ve göz
yuman bütün aktörlerin karşı-
sında bütün yasal haklarımızı
kullanacağız. Bu konuda işyer-
lerinde işveren vekillerinin yap-
tığı baskıları biliyor, elimizde
görsel ve fiziki belgelerini hazır-
lıyor ve cumhuriyet savcılığına
suç duyurusu yapacağımızı ka-
muoyuna duyuruyoruz.”

Hizmet İş Sendikası Genel Başkan Yardımcısı İdris Ersoy, “İşten atılmalar devam ederse Manisa Büyükşehir Belediyesi önü eylem alanı olacaktır” dedi

Hizmet İş Büyükşehir’deki işten
çıkarmalara karşı rest çekti!
Hizmet İş Büyükşehir’deki işten
çıkarmalara karşı rest çekti!

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreteri Burak
Deste beraberinde Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Tarım Da-
nışmanı Yusuf Kurucu ve
Strateji Daire Başkanı Evrim
Akman ile birlikte Manisa Tica-
ret Borsası Başkanı Sadık Öz
Kasap’ı ziyaret etti. Ziyarette
Manisa Ticaret Borası Meclis
Başkan Yardımcısı Ali Yılmaz,
Manisa Ticaret Borsası Yöne-
tim Kurulu üyesi Mehmet Er-
saygı ve Manisa Ticaret
Borsası Ziraat Mühendisi
Özlem Çetin de yer aldı. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ile Manisa Ticaret Borası
Manisa’nın ekili ve ekili olma-
yan tarım alanlarının belirlen-
mesine yönelik hazırlanacak
Manisa Tarım Envanterinde iş-
birliği yapacak. Manisa Büyük-
şehir Belediyesi Genel
Sekreteri Burak Deste, kentin
tarım potansiyelinin güncellen-
mesi ve aynı zamanda envan-
terinin çıkarılması adına
Manisa’da tarıma yön veren
paydaş kurum ve kuruluşlarla
işbirliğine gidileceğini dile ge-
tirdi. Deste, öncelikli olarak

Göktürk Uydusu yardımıyla
Manisa’nın hava fotoğraflarının
çekilecek güncel ekili tarım
alanları ile şu anda ekili olma-
yan boş durumda ki alanların
kayıt altına alınacağını vurgu-
ladı. Gerçekleştirilen ziyarette
Manisa’nın mevcut su potansi-
yeline vurgu yapan Manisa Ti-
caret Borsası Başkanı Sadık
Özkasap, iklim değişikliğinin su
varlığına olan olumsuz etkilerini
ifade ederek, “Türkiye’de su
kullanımın da en büyük pay ta-
rımsal sulama olduğu için, bu
alanda yapılacak en ufak geliş-
menin tüketilen su miktarını az-
altıcı yönde doğrudan etkisi
olacaktır. Daha verimli bir su-
lama için kapalı devre ile gelen
ve yağmurlama sulama, damla
sulama yöntemleri kullanılabilir.
Genel olarak yağmurlama su-
lama ve damla sulama metotla-
rında, geleneksel sulama
metotları ile karşılaştırıldığında,
sırasıyla yüzde 70 ve yüzde 90
daha az su tüketilmektedir. Ka-
palı devre sulama sistemi olsa,
kooperatiflerin sondaj açma-
sına gerek olmayacak. Kapalı

devre sulama sistemi olsa az
su ile çok yer sulanacak.
Sudan bu yöntemle 4 kat tasar-
ruf edilecek. Saniyede 50 litre
çıkan su, açık sistemde buhar-
laşma ile 30 litreye düşüyor. Su
kaybı çok büyük” diye konuştu.
Özkasap ayrıca Manisa’da
arıtma ile geri dönüşümü sağ-
lanan suyun tarımsal sulamaya
verilmesinin önemine vurgu
yaptı. 

Göktürk-2: TÜBİTAK UZAY,
TAI iş birliği ile geliştirilen keşif
uydusudur. 18 Aralık 2012 tari-
hinde Çin'deki Jiuquan Fır-
latma Üssü'nden uzaya
fırlatılmıştır. 409 kg ağırlığındaki
uydu 2,5 metre siyah-beyaz ve
5 metre renkli çözünürlüğe sa-
hiptir. Hava Kuvvetleri Komu-
tanlığı tarafından işletilen ve 2,5
metre çözünürlüğe sahip Gök-
türk-2, Türkiye'nin savunma,
çevre, şehircilik, tarım ve or-
mancılık alanlarındaki ihtiyaçla-
rına yanıt veriyor. iHa

Manisa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Sadık Özkasap ve Manisa Büyükşehir Belediyesi heyeti, Manisa tarımı için bir araya geldi

Göktürk-2 Manisa tarımının
fotoğrafını çekecek

Göktürk-2 Manisa tarımının
fotoğrafını çekecek
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MHP eski il başkanlarından
merhum eczacı Cemil Çöllü,

ölüm yıldönümünde gerçekleş-
tirilen lokma hayrı ile anıldı.

MHP Manisa İl Başkanlığı tara-
fından düzenlenen lokma hayrı
Tarzan Meydanı’nda gerçekleş-
tirildi.  Lokma hayrına MHP
Manisa İl Başkanı Cüneyt To-
suner, Manisa Ülkü Ocakları
Başkanı Emirhan Sallıtepe,
MHP Turgutlu İlçe Başkanı Halil
Konuş, Türk Kamu-Sen Manisa
İl Temsilcisi Aydın Akagündüz,
Şehzadeler İlçe Başkanı Şener
Özten, Yunusemre İlçe Başkanı
Bülent Kovancıoğlu, Turgutlu
İlçe Başkanı Halil Tüfek, Saru-
hanlı İlçe Başkanı Baki Ulu ve
çok sayıda vatandaş katıldı.

Düzenlenen lokma hayrında
başta Cemil Çöllü olmak üzere
tüm şehitlerin ruhlarına ithafen
dualar edildi.

MHP Manisa İl Başkanlığı tarafından eski MHP İl Başkanı merhum Cemil Çöllü için lokma hayrı düzenlendi

Cemil Çöllü ölüm yıl dönümünde unutulmadı

MHP Grup Başkanvekili ve
Manisa Milletvekili Erkan
Akçay, 1979’da eczanesinde
yasadışı bir terör örgütünün
silahlı saldırısı sonucu şehit
edilen Cemil Çöllü’yü unut-

madı. Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde söz alan MHP’li
Akçay, Cemil Çöllü’nün inançlı
ve fedakar bir dava adamı ol-
duğunu vurgulayarak ülkücü
hareketin en önemli figürlerin-
den biri olduğunu söyledi.

MHP’li Akçay, TBMM’de

yaptığı konuşmada şu ifadeleri
kullandı: “Sayın Manisa İl Baş-
kanımız Eczacı Cemil Çöllü,
25 Haziran 1979’da eczane-
sinde yasadışı bir terör örgü-
tünün silahlı saldırısı sonucu
şehit edilmişti. Cemil Çöllü, 35
yıllık ömründe inançlı ve feda-

kâr dava adamı vasfıyla ül-
kücü hareketin abide şahsi-
yetlerinden olmuştur.
Şehadetinin 45. yılında Manisa
İl Başkanı Merhum Cemil Çöl-
lü’yü rahmet ve dualarla anı-
yoruz. Ruhu şad, mekanı
cennet olsun.”

MHP Grup Başkanvekili ve Manisa Milletvekili Erkan Akçay, eski MHP İl Başkanı Cemil Çöllü’yü ölümünün 45. yılında TBMM’de andı

MHP’li Akçay Cemil Çöllü’yü Meclis’te andı
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IMF, dünyanın yapay zekaya hazırlığını haritalandırdı

uluslararası Para Fo-
nunun (IMF) çalışması, ülkelerin
yapay zekanın potansiyel fay-
dalarından yararlanma ve risk-
leri yönetme konusunda farklı

hazır bulunuşluk aşamalarında
olduğunu ortaya koydu.

IMF, "Dünyanın Yapay Zeka
İçin Hazırlığının Haritalanması,
Beklentilerin Farklılaştığını Gös-

teriyor" başlıklı blog yazısı ya-
yımladı.

Yazıda, yapay zekanın ve-
rimliliği artırabileceği, ekonomik
büyümeyi canlandırabileceği ve
gelirleri yükseltebileceği belirti-
lerek, ancak bu teknolojinin
milyonlarca işi ortadan kaldıra-
bileceği ve eşitsizliği artırabile-
ceği ifade edildi.

IMF'nin ocak ayında yayım-
ladığı bir araştırmasının yapay
zekanın küresel ekonomiyi nasıl
yeniden şekillendireceğini gös-
terdiğine işaret edilen yazıda,
yapay zekanın işlerin gelişmiş
ekonomilerde yüzde 33'ünü,
gelişmekte olan ekonomilerde
yüzde 24'ünü ve düşük gelirli
ülkelerde yüzde 18'ini tehlikeye
atabileceği aktarıldı.

Yazıda, bununla birlikte
yapay zekanın tamamlayıcı bir

araç da olabileceği, mevcut iş-
lerde verimliliği artırmak ile yeni
işler ve hatta yeni endüstriler
oluşturmak için muazzam bir
potansiyele de sahip olduğu
vurgulandı.

Çoğu gelişmekte olan pi-
yasa ekonomisi ve düşük gelirli
ülkenin, gelişmiş ekonomilere
kıyasla daha az yüksek vasıflı iş
payına sahip olduğuna dikkatin
çekildiği yazıda, bu nedenle
söz konusu ülkelerin yapay ze-
kadan daha az etkileneceği
vurgulandı.

Yazıda, bu ülkelerin çoğu-
nun yapay zekanın faydaların-
dan yararlanmak için gereken
altyapıdan veya vasıflı iş gü-
cünden yoksun olduğu belirtile-
rek, bunun da ülkeler
arasondaki eşitsizliği daha da
derinleştirebileceği ifade edildi.

"yapay zeka 
inovasyonu ve

enTegrasyonuna 
öncelik verilmeli"

Ülkelerin yapay zekaya ne
kadar hazırlıklı olduğunu ölç-
menin kısmen yapay zekanın
ekonomi genelinde entegras-
yonu için kurumsal gereklilikle-
rin belirsiz olması nedeniyle zor
olduğuna işaret edilen yazıda,
IMF'nin haritasında farklı ülke-
lerin yapay zekanın potansiyel
faydalarından yararlanma ve
riskleri yönetme konusunda
farklı hazır bulunuşluk aşamala-
rında olduğunun gösterildiği
aktarıldı.

Yazıda, yapay zekanın muh-
temelen ülkeler arasındaki
genel eşitsizliği kötüleştirece-
ğine değinilerek, oluşturulan
gösterge tablosunun yapay

zeka hazırlığının daha iyi değer-
lendirilmesi ve yapay zekanın
hızlı kazanımlarının herkese
fayda sağlamasını sağlamada
gereken eylemlerin belirlemesi
için bir kaynak olduğu bildirildi.

Yapay zeka teknolojisini kul-
lanabilen çalışanların ücret ar-
tışları veya daha fazla verimlilik
görebileceği, kullanamayanların
da geride kalabileceği vurgula-
nan yazıda, genç çalışanların
fırsatları değerlendirmeyi daha
kolay bulabileceği, yaşlıların ise
uyum sağlamakta zorluk çeke-
bileceği belirtildi.

Yazıda, politika yapıcıların
sosyal güvenlik ağlarını geniş-
letmesi, çalışanların eğitimine
yatırım yapması ve yapay zeka
inovasyonu ve entegrasyonuna
öncelik vermesi gerektiği kay-
dedildi. aa

"Türk sanayinin devleri" listesine 
savunma damga vurdu

Türk savunma sanayisi
şirketleri ortaya koydukları per-
formansla "Türkiye'nin 500
Büyük Sanayi Kuruluşu" liste-
sinde üst sıralara tırmandı.

Türk savunma sanayisi şir-
ketleri ortaya koydukları perfor-
mansla "Türkiye'nin 500 Büyük
Sanayi Kuruluşu" listesinde üst

sıralara tırmandı.
Türkiye'nin en büyük 

sanayi kuruluşu 
Tüpraş

İstanbul Sanayi Odasının
(İSO) hazırladığı Türkiye'nin 500
Büyük Sanayi Kuruluşu 2023
Araştırması sonuçları açıklandı.

Türk savunma sanayisi şir-

ketleri listedeki başarılarıyla
dikkati çekti.

Listede, üretimden satışlara
göre yapılan sıralamada sa-
vunma sanayisi adına en üst sı-
rada milli hava araçlarının
tasarım ve üretimini gerçekleş-
tiren Türk Havacılık Uzay Sana-
yii (TUSAŞ) yer aldı. TUSAŞ, 55
milyar 183 milyon 358 bin 122
lira üretimden satış rakamıyla
13 basamak yükselip 17'nci
oldu.

Türk savunma sanayisinin
öncü şirketlerinden ASELSAN,
53 milyar 625 milyon 427 bin
894 lira ile 1 basamak ilerleye-
rek 19'uncu sırada yer buldu.

Roket, mühimmat ve füze
teknolojilerinde Türk savunma
sanayisinin en önemli üreticisi
konumundaki Roketsan, 22
milyar 472 milyon 676 bin 14
lira üretimden satış bedeliyle 15
basamak ilerleyerek 50'nci sı-
raya çıktı.Ticari ve askeri kara
araçları üreticisi Otokar ise 19
milyar 738 milyon 359 bin 970
lira ile 38 sıra yükseldi ve
59'uncu basamakta yer buldu.

Havacılık motorları konu-
sunda Türk savunma sanayi-

sine katkı sağlayan TUSAŞ
Motor Sanayii, 9 milyar 872
milyon 597 bin 81 lira ile 50 sıra
tırmanarak listede 140'ıncı sı-
raya ulaştı.

Ticari ve askeri kara aracı
üreticisi BMC Otomotiv, 9 mil-
yar 295 milyon 862 bin 782 lira
ile 19 basamak geriledi ve
150'nci sırada yer aldı.

askeri kara 
araçlarıyla 345 
basamak aTlaDı

Askeri kara aracı üreticisi
FNSS, 8 milyar 137 milyon 480
bin 986 lira ile 345 basamak
yükseldi ve 167'nci sıraya çıktı.

Türk savunma sanayisi bün-
yesinde ağır silah sistemlerin-
deki katkısıyla dikkati çeken
Makine ve Kimya Endüstrisi
AŞ, 7 milyar 787 milyon 621
bin 255 lira ile 44 basamak ge-
riledi ve 181'inci oldu.

Yazılım tabanlı çözümler ge-
liştiren HAVELSAN, 6 milyar
196 milyon 282 bin 144 lira ile
17 basamak yükseldi ve
235'inci sırada yer buldu.

Sivil sektörlerin yanı sıra sa-
vunma sanayisine yönelik
yaşam alanları ve özel yapılar

oluşturan Dorçe Prefabrik, 6
milyar 196 milyon 109 bin 360
lira ile 236'ncı sıradaki yerini
korudu. Ticari çözümleri ya-
nında askeri araç ve güç grup-
ları üreten Tümosan, 6 milyar 8
milyon 249 bin 915 lira ile 51
sıra yükselip 240'ıncı oldu.

Ticari ve askeri kamyonlar
ve çekici sistemleri üreten Ko-
luman Otomotiv, 5 milyar 767
milyon 404 bin 967 lira ile 164
basamak ilerleyip 254'üncü sı-
rada yer buldu.

Türk savunma sanayisinin
hafif ve orta kalibre ateşli silah
üreticisi Samsun Yurt Sa-
vunma, 3 milyar 443 milyon 72
bin 198 lira ile 320 basamak çı-
karak 424'üncü sıraya ulaştı.

Hava platformları için çeşitli
çözümler üreten Alp Havacılık,
3 milyar 347 milyon 429 bin
856 lira ile 27 sıra yükselerek
444'üncü oldu.

FNSS ve Samsun Yurt Sa-
vunma, geçen yılki başarılarıyla
ilk 500 firma arasına girdi. aa

Türkiye, 2023'te dijital reklam yatırımlarını yüzde 118 büyüttü

Türkiye, 2023'te
Avrupa ülkeleri arasında
dijital reklam yatırımları
en fazla büyüyen ülke
oldu.

Dijital reklam ve pa-
zarlama sektörünün en-
düstri birliği olan IAB
Europe, Avrupa'daki diji-
tal reklamcılık pazarının
2023 yılında yüzde 11,1
büyüyerek tüm zamanla-
rın en yüksek pazar de-
ğerine ulaştığını ortaya
koyan 2023 AdEx Bench-
mark Raporu'nu yayım-
ladı.

Rapora göre, dijital
reklam yatırımlarının bü-
yüklüğüne göre 29 ülke
arasında 8'inci pazar olan
Türkiye, yüzde 118'lik
rekor büyüme oranıyla
2022'de olduğu gibi
2023'te de en fazla büyü-
yen ülke konumunda.

IAB Europe'dan yapı-
lan açıklamaya göre, 18
yıldır yayımlanan AdEx
Benchmark Raporu, 29
ülkedeki IAB ofisleri tara-
fından sağlanan ve IAB
Europe tarafından derle-
nen verilerle hazırlanıyor

ve Avrupa'daki reklam
yatırımlarına ilişkin eksik-
siz bir kılavuz niteliğini ta-
şıyor.

Rapor bu yıl ilk kez,
dijital reklamcılığın son üç
yıldaki büyümesine kat-
kıda bulunan dinamiklere
ilişkin daha derin bir iç-
görü sunan üç aylık baz-
daki verileri de içeriyor.

DijiTal reklam 
pazarı yüzDe 11,1 

büyüDü
Rapora göre, dijital

reklam pazarı 2023 yı-
lında yüzde 11,1 büyüye-

rek 96,9 milyar avro ile
tüm zamanların en yük-
sek pazar değerine ulaştı
ve büyüme oranı açısın-
dan yüzde 7,3'lük yıllık bü-
yümeye sahip olan ABD
pazarını geride bıraktı.

Türkiye'nin de içinde
bulunduğu 13 pazarda çift
haneli büyüme gerçekle-
şirken, Avrupa dijital rek-
lam yatırımlarının yüzde
69'unu İngiltere, Almanya,
Fransa, İspanya ve İtalya
oluşturdu. AdEx Bench-
mark'a göre Türkiye'deki
dijital reklam yatırımlarının
büyüklüğü 2023 sonu iti-
barıyla 3 milyar 476 milyon
avroya ulaştı.

Türkiye, enflasyondan
arındırılmış yüzde 50 bü-
yüme oranıyla Avrupa or-
talamasından 4,5 kat daha
fazla büyüme kaydetti.

Görüntülü reklam yatı-
rımları Avrupa genelinde
yüzde 13 büyürken, yüzde
18 büyüyen sosyal medya
yatırımlarının görüntülü
reklamlar içindeki payı
yüzde 48'e yükseldi. Bu
pay Türkiye'de yüzde 59
olarak gerçekleşti.

Formatlara göre bü-
yüme oranlarına bakıldı-
ğında, Türkiye yüzde 180

büyümeyle videoda,
yüzde 215 büyümeyle ses
reklamlarında ve yüzde 91
büyümeyle arama motoru
reklamcılığında Avrupa'da
ilk sırada, yüzde 131 bü-
yümeyle görüntülü reklam
kategorisinde 2'nci sırada
yer aldı.

"Türkiye'De 
DijiTal 

reklamcılığın 
güçlü ve

isTikrarlı bir 
şekilDe 

gelişTiği çok 
açık"

Açıklamada görüşle-
rine yer verilen İnteraktif
Reklamcılık Derneği (IAB)
Yönetim Kurulu Başkanı
Burak Ertaş, reklam yatı-
rımlarında geleneksel
mecralardan dijital mecra-
lara kayışın halen devam
etmesi ve gelişen e-ticaret
sektörü sayesinde Türki-
ye'de dijital reklamcılığın
etkileyici bir büyüme kay-
dettiğini belirtti.

Ertaş, "Türkiye dijital
reklamcılık pazarı Avru-
pa'da sürekli olarak ilk
10'da yer alıyor ve son iki
yılda da en hızlı büyüme
oranına sahip ülkeyiz. En-
flasyondan arındırılmış

yüzde 50'lik büyüme ora-
nıyla Türkiye'de dijital rek-
lamcılığın güçlü ve istikrarlı

bir şekilde geliştiği çok
açık." ifadelerini kullandı.
aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

27 Haziran 2024 PerşembeSayı: 5809

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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Gizli kalmış yeteneklerinizi keşfetmek için ideal bir gün olabi-
lir. Gizlilik demişken, önünüze gelen bazı konular da bu ke-
şifte etkisini hissettirebilir. Gözlem yapmanızda, kendinize
zaman ayırmanızda, anlayışlı olmanızda fayda var.

Yanlış insanlar üzerinden beklentiye girmediğinize
emin olmalısınız. İnsanların kapasitelerini, yapabile-
ceklerini ve size verdikleri gerçek değeri anlayarak
hareket etmeniz kırılmanızı önleyecektir.

Kariyerinizle ilgili önemli bir karar vermeniz gerekebi-
lir. Sezgilerinize güvenin ve risk almaktan korkmayın.
Üzülmenin değil, bunları kenara bırakarak devam
edecek yollar bulmanın günündesiniz.

Hayallerinizin peşinden gitmek için ideal bir gün ola-
bilir. Gidecek başka yerinizin olmadığını düşündüğü-
nüzde hedeflerinizi aklınıza getirin. Her gün bir
diğerinden daha fazlası olmaya çalışmalısınız. 

Hakkınızı alamadığınız işlerde motivasyonunuz kı-
rılabilir. Ruhsal olarak yaşadığınız sorunların be-
densel rahatsızlıklara dönüşmemesi için kendinize
ve hislerinize hakim olmanızda fayda var.

Bazı hukuksal sorunlar yaşayabilirsiniz. Yanlış anlaşıldığı-
nız, doğrusunu ortaya çıkaramadığınız durumlar karşı-
sında profesyonel ve mantıklı davranmalısınız. Emin
olduğunuz hiçbir şey sizi yanıltmayacaktır.

Stressiz bir hayat mümkün değildir. Ama sınırlarınızın
olması stresin size ne kadar yaklaşacağını belirleyebilir.
Hayattaki önceliklerinizi bilmek, bunları en iyi şekilde
kullanmak size her zaman artı puan getirir.

Yaratıcılığınızı kullanarak yeni projeler üretebilirsiniz. Bir
insanın kırıldığında ne hissettiğini, neye ihtiyacını oldu-
ğunu kendinize bakarak bulabilir ve bu ihtiyacın karşılan-
masına yönelik büyük adımlar atabilirsiniz.

Ailenizin önerileri ve fikirleri önünüze gelebilir. Dinledi-
ğiniz öğütlerin bugün sizin kurtarıcınız olması, hayattaki
adımlarınızı neye göre atacağınızı insanlara ve olaylara
nasıl bakacağınızı belirlemekte fayda sağlayacaktır.

Yalnız kalmanın, bazı darbeler yemenin hayatınızda
yeni zamanlar açtığını görebilirsiniz. Giden insanlara
teşekkür etmenin bir yolu, onların olmayışından
olumlu beslenmektir.

Maddi konularda önemli gelişmeler yaşayabilirsiniz. Ya-
tırımlar yapabilir veya yeni bir gelir kaynağı bulabilirsi-
niz. Bazı kayıplar yaşamış olmak, farkındalığınızı
yükseltebilir; gözünüzün açıldığına sevinmelisiniz.

Kendinize ve benliğinize odaklanmanız gereken bir gün-
desiniz. Verdiğiniz sözleri, kurduğunuz hedefleri aklınızda
canlı tutmalısınız. İhtiyaçlarınızı ve isteklerinizi dinleyin ve
ona göre hareket edin. 

KüLTüR ve Turizm Bakanlığı "somut olmayan
kültürel miras taşıyıcısı" 64 yaşındaki Rıza Yaman, yu-
murta kabuğundan sanat eserleri çıkartıyor.

Yaman, 2004'te tekstil işinden emekli olduktan
sonra Konya'dan Muğla'nın Fethiye ilçesine taşındı.

Burada yumurta kabuğu oyma, hüsnühat (güzel
yazı yazma) ve naht (ağacı kabartma veya oyma) sa-
natlarıyla ilgilenen Yaman, bu sanatları bir arada kul-
lanarak yumurta kabuklarını sanat eserine
dönüştürüyor.

Yumurta kabuğu ve ahşap oyma sanatçısı olarak
2 yıl önce Kültür ve Turizm Bakanlığınca, "somut ol-
mayan kültürel miras taşıyıcısı" ünvanına layık görü-
len Yaman, yaptığı eserleri ve sanatını gelecek
nesillere aktarabilmek için ulusal ve uluslararası festi-
val ve etkinliklere katılıp ücretsiz atölye eğitimi veriyor.

Samsun'da düzenlenen festivale de katılan
Yaman, eserlerini, "sanatın en kırılgan hali" ismini ver-
diği sergilerde katılımcıların beğenisine sunuyor.

Yumurtayı küçük bir delikten şırınga yardımıyla
boşaltan sanatçı, içindeki zarı da çıkararak temizle-
dikten sonra kurumaya bırakıyor, ardından yumurta
kabuğu kullanmaya hazır hale geliyor.

Yaman, AA muhabirine, genellikle kaz yumurtala-
rıyla çalışma yaptığını ama tavuk, ördek ve bıldırcın
yumurtalarıyla da çalıştığını söyledi.

Türkiye'de bu sanatı yapan 10 usta bulunduğunu
belirten Yaman, "Her usta atölyesinde kursiyerlerini
yetiştiriyor. Bu sayının çoğalması için elimizden gelen
çabayı veriyoruz. Yapılan bir işin kopyalanması kesin-
likle yasaktır. Zaten bir usta kendi yaptığı işi, istese
dahi, kopyalayamaz. Çizgilerimiz, tasarımlarımız ta-
mamıyla kendimize aittir." dedi.

Yaman kursiyerlerine ilk derste, "Yumurta kabuğu
oyma sanatının ilk maddesi, sevdiğinizin kalbini kır-
mamak için nasıl davranıyorsanız yumurtaya o şe-
kilde davranın. Amacımız kırmamak ve kırılmamaktır.
Bu felsefeyle çalışmalara devam ettiğinizde başarılı
olur ve yaptığınız sanat hayatınızı, kimliğinizi etkiler."
dediğini anlattı.

Yumurta kabuğu oyma sanatının dünyada çok ilgi
gören ve beğenilen bir sanat olduğuna dikkati çeken
Yaman, şöyle devam etti:

"Dünyadaki diğer sanatçılarla sosyal medya üze-
rinden görüşüyoruz, haberleşiyoruz. Sayfamızda her
usta kendi yaptığı işi sergiliyor. İkinci sanatım olan
naht, kıl testeresiyle ahşap oyma sanatıdır. İki sanatı
birleştiren dünyada tek ustayım. Hat sanatı yalnız
İslam aleminde var. Bu yüzden yapmış olduğum eser-
ler dünyada çok sevildi, beğenildi."

Yaman, geçmişte birçok sanat dalıyla uğraştığını
fakat kendini yumurta kabuğu oyma sanatında buldu-
ğunu dile getirerek, "Bana en çok huzur veren, en
çok hayatımı etkileyen yumurta kabuğu oyma sanatı-
dır. Çünkü beni sakinleştiriyor, huzur veriyor. Doğur-
ganlığı, bereketi, huzuru anlatan bir materyal."
ifadesini kullandı.

Yumurta kabuğunun kırılmaması için herhangi bir
madde kullanılmadığına işaret eden Yaman, "Ham
durumda alıyoruz yumurtayı, içini temizliyoruz. Sonra
üzerine istediğimiz motifleri çalışıp kesmeye ve oy-
maya başlıyoruz. Bunun dışında bir kimyasal madde
yok. Bunun bir tek kimyası vardır; kalp, sevgi ve aşk-
tır." diye konuştu. aa

Yumurta kabuklarına "sanatın 
en kırılgan halini" işliyor

TURgUTLU Belediye-
sinin Mustafa Kemal ile Al-
bayrak Mahallelerinde
hayata geçirdiği ve sun-
duğu imkanlarla Türki-
ye’de bir ilke imza attığı
Çocuk Kültür Sanat Mer-
kezlerinde ön kayıtlar baş-
ladı. Yaz döneminin ilk
ders zili ise 8 Temmuz Pa-
zartesi günü çalacak.   

Turgutlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın’ın göreve

gelmesiyle birlikte eği-
timde fırsat eşitliğini sağla-
mak adına önemli projeleri
bir bir hayata geçiren Tur-
gutlu Belediyesi, Mustafa
Kemal ile Albayrak Mahal-
lelerine kazandırdığı
Çocuk Kültür Sanat Mer-
kezlerinde yaz dönemi he-
yecanı yaşanıyor. Okul
öncesi eğitimle birlikte
spor, müzik, resim, drama,
el sanatları, jimnastik vb.

kursların yer alacağı mer-
kezde 3-5 yaş aralığındaki
çocuklar yarı zamanlı ola-
rak eğitim görebilecekler.
Merkezde, temel eğitimler
ile birlikte çocukların sos-
yal ve sanatsal etkinliklerle
buluşmasını sağlayacak
eğitsel oyunlar ve çeşitli
aktiviteler yer alacak. 

Yaz DönEMi iLK 

DERsi 8 TEMMUz 

PazaRTEsi günü 

Ön kayıtların başladığı
Çocuk Kültür Sanat Mer-

kezlerinde yaz dönemi ilk
ders zili 8 Temmuz Pazar-
tesi günü çalacak. Ön ka-
yıtlar, Turgutlu Belediyesi
Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğünde 09:00-
12:30/13:30-17:00 saatleri
arasında yapılacak. Kayıt-
lar hakkında Kültür Sosyal
İşler Müdürlüğüne ait
0236 313 21 22 numaralı
telefondan detaylı bilgi alı-
nabilir.  Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, “Mus-
tafa Kemal ve Albayrak
Mahallelerimize kazandır-

dığımız Çocuk Kültür
Sanat Merkezlerimizde
yaz dönemi kayıtlarımız
başladı. 3-5 yaş arası ev-
latlarımızın kaliteli ve eşit
eğitim aldığı Çocuk Kültür
Sanat Merkezlerimizde
okul öncesi ile Montessori
eğitimlerini ve üç öğün
beslenme programını üc-
retsiz sunuyoruz. Bu çalış-
malarımızla Türkiye’ye
örnek olmaya devam ede-
ceğiz. Yaz dönemimiz aile-
lerimize ve öğrencilerimize
hayırlı olsun” dedi.  iHa

Türkiye'ye örnek olan merkezlerde
yaz dönemi kayıtları başladı   
Türkiye'ye örnek olan merkezlerde
yaz dönemi kayıtları başladı   

Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek’in Manisa’yı
kültür ve sanat şehri
yapma vizyonu yönündeki
adımlar atılmaya başlandı.
Bu kapsamda Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatrosu Genel Sanat Yö-
netmenliğine usta oyuncu,
tiyatro ve seslendirme sa-
natçısı Kubilay Penbekli-
oğlu getirildi. Yeni sezona
Penbeklioğlu yönetiminde
girecek olan Şehir Tiyatro-
su’nun, yepyeni ve güçlü
sanat ekibiyle Manisalılara
sanat ve seyir zevki yaşa-
tacağı belirtildi.

Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek öncülüğünde
şehirde her alanda yaşa-
nan olumlu yöndeki deği-
şim ve gelişmeler, kültür
ve sanat alanında da sürü-
yor. Bu kapsamda Manisa

Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatrosu’nda da
Manisalı sanatseverleri he-
yecanlandıracak bir ge-
lişme yaşandı. Ünlü
oyuncu, tiyatro ve seslen-
dirme sanatçısı Kubilay
Penbeklioğlu, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatrosu'nun yeni Genel
Sanat Yönetmeni olarak
atandı. Bu atamayla bir-
likte Şehir Tiyatrosu’nun
yepyeni bir döneme adım
atacağı, yeni sezona Pen-
beklioğlu yönetiminde gi-
recek olan Şehir
Tiyatrosu’nun, yepyeni ve
güçlü sanat ekibiyle Mani-
salılara sanat ve seyir
zevki yaşatacağı belirtildi.

KUBiLaY

PEnBEKLiOĞLU 

KiMDiR?

Kubilay Penbeklioğlu,
10 Mart 1967’de Ankara
doğdu. İlk, orta ve lise öğ-

renimini Ankara’da ta-
mamladıktan sonra 1990-
1991 öğretim yılında
Ankara Üniversitesi Dil-
Tarih ve Coğrafya Fakül-
tesi Tiyatro Bölümü
Oyunculuk Anabilim dalını
kazandı. 1995 yılında
Dario Fo’nun “Bir Anarşis-
tin Kaza Sonucu Ölümü”
adlı tez oyunuyla mezun
oldu. 

Oyunculuk Lisans Eği-
timi sırasında Ankara Dev-
let Tiyatrosu (İyi, Budala,
Bir Şehnaz Oyun, Gior-
dano Bruno vs…) ve TRT
Kurumu’nda Çocuk ve
Gençlik Dramalarında
(Mavi Gezegen, Masallar,
Uçan Balon bazıları)
oyunculuk yaptı. Üniver-
site döneminde oyuncu-
luk dersleri dışında
Çocuk Draması ve Çocuk
Tiyatrosu üzerine kap-
samlı dersler aldı. Bunun

üzerine gerek öğrencilik
yıllarında gerekse mezun
olduktan sonra çeşitli ilk
ve ortaöğretim okulla-
rında (Ayşe Abla Koleji,
Evrensel Koleji, Anadolu
Lisesi-Ankara; İstek Vakfı
Bilge Kaan Koleji, Uğur
Koleji-İstanbul) drama
öğretmenliği yaptı. Ekim
1997 sezonunda İstanbul
Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatroları’na
oyuncu olarak başvurusu
kabul edildi. İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları’nda “Kafkas
Tebeşir Dairesi, Romeo

ile Juliet, Barış, Hepsi
Oğlumdu, Unutulan
Adam, Seneye Bugün,
Sarıpınar 1914, Düğün Ya
Da Davul, Haydi Mars’a
Gidelim, Krala Oyun
(Ç.O)” adlı oyunlarda
görev aldı. Tiyatro aktör-
lüğünün yanı sıra film ve
dizi çalışmaları da yapan
Penbeklioğlu, 2007 yı-
lında 11. Afife Jale Ödül-
leri'nde Ceza Kanunu adlı
oyunuyla “yardımcı rolde
en başarılı müzikal ya da
komedi erkek oyuncusu”
dalında aday gösterildi.
Haber merkezi

Manisa Şehir Tiyatrosu’nun
başına usta isim geçti 
Manisa Şehir Tiyatrosu’nun
başına usta isim geçti 
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Cumhur İttifa-
kı'nın sağlamlığını vurgulaya-
rak, "Cumhur İttifakı
sapasağlam ayaktadır, birdir,
bütündür." İfadelerini kullanır-
ken CHP’yi de eleştirdi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, son konuşma-
sında Cumhur İttifakı'nın
sağlamlığını ve birliğini vurgula-
yarak, yapılan eleştirileri sert bir
dille eleştirdi. Erdoğan, "İtibar
suikastlarıyla, haysiyet cellatla-
rıyla, FETÖ'nün tetikçi kalemle-
riyle nereye varılmak istendiğini
çok iyi biliyoruz," diyerek, itti-
faklarının ve kendisinin hedef
alındığını belirtti. 

Cumhur İttifakı'nın Milliyetçi
Hareket Partisi ve AK Parti ara-
sında birlik ve beraberlik teme-
linde kurulduğunu vurgulayan
Erdoğan, şunları söyledi:
"Gerek Sayın Devlet Bahçeli
gerekse şahsım; yapılan saldırı-
ları, fitne çabalarını, o saldırıla-
rın arkasındaki aklı, maksadı ve
karanlık odaları gayet net bi-
çimde görüyoruz."

"YaTırım DÜşmanLıĞı 
YaPan ÇaPSıZLara 

kuLak aSmaYaCaĞıZ"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

Kurban Bayramı tatilinin 9 gün
olmasıyla birlikte vatandaşların
memleketlerine ve tatil bölgele-
rine seyahat ettiğini belirterek,
sadece şehirler arası otobüs
seferlerinin sayısının 108 bini
bulduğunu, bu seferler saye-
sinde 3 milyon 782 bin vatan-
daşın sevdikleriyle buluştuğunu
anlattı.

Demir yollarıyla seyahat
edenlerin sayısının 7 milyon
520 bine yaklaştığını ifade eden
Erdoğan, otoyolları kullanan
araç sayısının 21 milyonun üze-
rine çıktığını, Asya ve Avrupa'yı
birleştiren Avrasya Tüneli'nden
Bayram'ın son günü 94 bin 454
araç geçişi olduğunu kaydetti.
Erdoğan, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

"İstanbul, Antalya ve diğer
pek çok uluslararası havalima-
nımız, bayram tatili boyunca
yolcu ve uçak seferi itibarıyla
yeni rekorlar kırdı. Aynı başarı
Yavuz Sultan Selim, Orhangazi
Köprüsü gibi diğer projelerimiz
için de geçerlidir. Uzakları ya-
kınlaştırmak, sevenleri buluş-
turmak, vatandaşlarımıza
güvenli, huzurlu ve konforlu se-
yahat imkanı sunmak amacıyla

hizmete verdiğimiz ulaştırma
yatırımlarımızın karşılığını kat-
bekat fazlasıyla aldık, alıyoruz.
Bundan sonra da 'Millet yol mu
yiyecek' diyerek yatırım düş-
manlığı yapan çapsızlara kulak
asmayacağız. Ülkemizin dört
bir köşesini demir ağlarla, yol-
larla, otobanlarla, viyadük,
köprü, tünel, alt geçit ve üst
geçitlerle örmeye devam ede-
ceğiz."

Aldıkları önlemlere ve yap-
tıkları devasa yatırımlara rağ-
men kazaların önünü tamamen
kesemediklerine işaret eden Er-
doğan, "Kurban Bayramı tati-
linde meydana gelen 7 bin 216
trafik kazasında 72 insanımız
hayatını kaybederken, 12 bin
474 kişi de yaralandı. Kaza-
larda vefat eden tüm kardeşle-
rimize Allah'tan rahmet,
yakınlarına başsağlığı diliyor;
yaralılara Mevla'dan acil şifalar
niyaz ediyorum." dedi.

20 Haziran Perşembe günü
Diyarbakır Çınar ve Mardin Ma-
zıdağı'nda çıkan anız yangını-

nın milletçe herkesin yüreğini
yaktığını dile getiren Erdoğan,
rüzgarın da etkisiyle çok kısa
sürede geniş bir bölgeye yayı-
lan yangında hayatını kaybe-
den vatandaşlara da Allah'tan
rahmet, yaralılara acil şifa te-
mennisinde bulundu.

Erdoğan, "Mardinli ve Diyar-
bakırlı kardeşlerimize bir kez
daha geçmiş olsun dileklerimizi
iletiyoruz. Devletimizin ilgili tüm
kurumları ilk andan itibaren
yangını söndürmek için sefer-
ber olmuş, yangına müdahale
noktasında gereken neyse ya-
pılmıştır. Yangına müdahale ön-
celikle büyükşehir
belediyelerinin sorumluluğunda
olmasına, bunlar görevlerini
yapmamalarına rağmen, Ba-
kanlığımız ve il valilerimiz olaya
süratle vaziyet etmişlerdir. Ya-
raların sarılması, oluşan zararın
telafi edilmesiyle ilgili gerekli
süreçler devam etmektedir. Acil
Yardım Ödeneği ile devletimiz
maddi destek sağlamaya baş-
lamıştır." diye konuştu.

"kanDİL'İn 
mİLİTanLarına 

mEYDanı bırakmaDık, 
bırakmaYaCaĞıZ"

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
adli ve idari tahkikat netice-
sinde yangının çıkış nedenleri-
nin, hiçbir soru işaretine mahal
bırakmayacak şekilde ortaya
konacağını vurgulayarak, söz-
lerini şöyle sürdürdü:

"Hal böyleyken 15 insanı-
mızı kaybettiğimiz bir felaket
üzerinde tepinenleri Allah'a ve
milletimizin vicdanına havale
ediyoruz. Öyle bir siyasi fırsat-
çılıkla karşı karşıyayız ki, inanın
biz bunları konuşmaya hicap
ediyoruz. Bir tarafta devletimiz,
tüm kurumlarıyla, hava ve kara
araçlarıyla yangını söndürmek
için adeta canını dişine takarak
çalışıyor; diğer tarafta, bakıyor-
sunuz, bir avuç kefen hırsızı,
ahlaksızca selden kütük kapma
yarışına giriyor. Kimse kusura
bakmasın, ama bunun adı si-
yasi nebbaşlıktır; milletin acı-
sını, sıkıntısını, yürek yangınını
istismar etmektir. Mardin'deki
taziye evinde DEM Parti'li pro-
vokatörlerin sergilediği kepaze-
lik ise bunların milletin
değerlerinden nasıl yoksun ol-
duğunu göstermiştir. Mardin
Valimizin ve yangında yakınla-
rını yitiren ev sahiplerinin basi-
retli ve soğukkanlı tavrı, çok

çirkin bir provokasyonun önüne
geçmiştir."

“ak ParTİ OLarak
23 YıLDır hİZmET 

EDİYOruZ”
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

AK Parti olarak yaklaşık 23 se-
nedir Türkiye'ye ve millete siya-
set yoluyla hizmet etmenin
mücadelesini verdiklerini söy-
ledi.

Türkiye büyüsün, Türkiye
Cumhuriyeti ilelebet payidar
olsun diye çalıştıklarını vurgula-
yan Erdoğan, mazlum gönül-
lere huzur veren, bağımsızlığın
remzi ay yıldızlı al bayrağı gu-
rurla dalgalandırmak için ter
dökdüklerini belirtti.

85 milyonun her bir ferdini
kardeş, yoldaş, kader ortağı
olarak gördüklerini ifade eden
Erdoğan, "AK Parti, kurulduğu
günden itibaren bugüne kadar
kutuplaşmanın, kamplaşmanın
tarafında hiç olmadı, asla ve
asla gerilim siyaseti gütmedi.
Türkiye'yi 81 vilayeti, 85 milyon
vatandaşıyla bir bütün olarak

kucakladık. Ne siyasetimizde
ne dilimizde ne hizmet ve eser-
lerimizde hiçbir zaman ayrımcı-
lık yapmadık. Bizim için
doğunun batıdan, kuzeyin gü-
neyden farkı yoktur. Biz, millet-
ten aldığımız yetkiyle hizmet
üretirken, vatandaşımızın diline,
rengine, inancına, kökenine,
yaşam tarzına bakmadık. Biz,
ülkemizin her köşesine hizmet
götürürken, yatırım götürürken,
bize oy verip vermediklerini ke-
sinlikle umursamadık." diye ko-
nuştu.

"ak ParTİ, TÜrkİYE'DE 
kuTuPLaşTırıCı

SİYaSETİn hEr Zaman 
maĞDuru OLmuşTur"

İnsan odaklı bir siyaset yü-
rüttüklerini vurgulayan Erdo-
ğan, AK Parti'nin, Kasım
2002'den bu yana her seçimde
milletin yoğun teveccühüne
mazhar olmasının, birleştirici si-
yasetinin, kardeşlik siyasetinin,
hizmet ve eser siyasetinin bir
neticesi olduğunu belirtti.

Gerilim siyasetiyle, kutu-
plaştırmayla, ayrıştırmayla değil
bütünleştirmeyle, birleştir-
meyle, yakınlaştırmayla millet-
ten ilgi gördüklerini söyleyen
Erdoğan, AK Parti'nin, Türki-
ye'de kutuplaştırıcı, kamplaştı-
rıcı, ayrıştırıcı siyasetin her
zaman hedefi ve mağduru ol-
duğunu ifade etti. Erdoğan,
şöyle konuştu:

"Darbe senaryolarını bize
karşı yazdılar. 27 Nisan'da
muhtırayı bize, AK Parti'ye ver-
mek istediler. Cumhuriyet mi-
tinglerinde bizi hedef yaptılar.
Gezi vandalizminin hedefi yine
bizdik. 17-25 Aralık'ta bize
yargı darbesi yapmak istediler.
15 Temmuz'da doğrudan doğ-
ruya bizi hedef aldılar. Bölücü
terörün de FETÖ'nün de hede-
finde daima biz olduk. Son 22
yılda daha bunlar gibi nice iha-
net, nice darbe ve vesayet giri-
şimi yaşadık. Tüm bu
saldırılarda, ana muhalefet par-
tisi, bırakın bizim yanımızda
durmayı; hukukun, demokrasi-
nin, hatta siyasetin yanında bile
yer almadı.

Geriye dönüp bakın. Ana
muhalefetin, AK Parti'ye yöne-
lik her saldırının yanında durdu-
ğunu, arkasında durduğunu,
hatta kışkırttığını görürsünüz.
Türkiye'yi kamplara, kutuplara
bölerek, ayakta kalma müca-
delesi içinde olduklarını görür-
sünüz. FETÖ'cü hainlerden
Gezici vandallara kadar de-
mokrasi düşmanlarının hepsine
siyasi himaye sağladıklarını gö-
rürsünüz. 14-28 Mayıs seçim-
lerinde olduğu gibi siyasi
çıkarları uğruna toplumun fay
hatlarıyla oynamaktan çekin-
mediklerini görürsünüz."

"İkTİDar VE ana 
muhaLEFET 

araSınDakİ İTTİFak, 
SİYaSETİn FıTraTına

aYkırı"
Siyasette normalleşme tar-

tışmalarına değinen Erdoğan,
"Bizim; siyasette yumuşama,
muhataplarımızın ifadesiyle
'normalleşme' çabamız, as-
lında muhalefeti normalleştirme
çabasıdır." dedi.

Sıkılı yumrukları açacak ola-
nın muhalefet olduğunu vurgu-
layan Erdoğan, hançerleri
kınına koyacak olanın, dilini,
söylemini, siyaset tarzını düzel-
tecek olanın, yumuşaması, nor-
malleşmesi gerekenin
muhalefet olduğunu bildirdi. Er-
doğan, şöyle konuştu:

"Bizim, son bir yılda üst
üste yaşanan üç seçim sebe-
biyle artan siyasi tansiyonu dü-
şürmek için attığımız adımları
kimse yanlış anlamasın. İktidar
partisiyle ana muhalefet partisi
arasında siyasi ittifak olmaz.
Uzlaşma olur, normalleşme
olur, yumuşama olur ama ittifak
olmaz. Zira iktidar ve ana mu-
halefet arasındaki ittifak, siya-
setin de demokrasinin de çok
partili sistemin de fıtratına aykı-
rıdır. Biz de zaten böyle çaba
içinde değiliz.

Biz, günlük siyasi tartışma-
ların dışında tutulması gerekti-
ğine inandığımız; ülkemize,
milletimize ve devletimizin gü-
venliğine dair konularda bir
ortak bakış açısını, bir ortak
duyguyu yakalamaya çalışıyo-
ruz. Sivil ve özgürlükçü ana-
yasa, terörle mücadele ve dış
politika gibi milli meselelerde iç
cepheyi sağlamlaştırmanın
gayretindeyiz. Biz, durduğu-
muz yerde duruyoruz; muhale-
fetten ise bizim durduğumuz
yere, yani hoşgörüye, yani bir-
leştirici dile, yani kucaklaştırıcı
siyasete, yani devleti ve milleti
önceleyen politikalara yaklaş-
masını bekliyoruz."

"karşımıZDakİLErİn 
haZım PrObLEmİ 

YaşaDıkLarı 
anLaşıLıYOr"

Samimiyetlerine ve iyi niyet-
lerine rağmen, muhalefetin ça-
balarının nasıl karşılık verdiğini
bütün milletin gördüğünü kay-
deden Erdoğan, "Biz ülkemizin,
milletimizin çıkarları için yapıcı
davranmaya çalışırken; CHP
Genel Başkanı’nın, nezaket üs-
lubunu da aşarak, siyaseti nasıl
gerilime sürüklemeye çalıştığını
bütün milletimiz yakından izli-
yor. İadeyi ziyaretimizin üzerin-
den daha iki gün bile
geçmeden yapılan ve daha
sonra dozu sürekli artırılan 'çiğ-
likleri' herkes takip ediyor. Kar-
şımızdakilerin ciddi bir 'hazım
problemi' yaşadıkları anlaşılı-
yor." diye konuştu.

22 yıldır, kimi zaman yal-
nız kimi zaman da sa-
mimi dostlarıyla
yürüdüklerini be-
lirten Erdoğan,
bu 22 yıl bo-
yunca
CHP'den hoş-
görü de neza-
ket de
görmediklerini,
bundan dolayı da
hiçbir şey kaybet-
mediklerini söyledi.
Bugün de siyasi bir kazanç
peşinde olmadıklarını vurgula-
yan Erdoğan, şöyle devam etti:

"İstiyoruz ki CHP gerilim si-
yasetini artık bıraksın, normal-
leşsin, milli iradeyle barışsın ve
bundan da milletimiz ve de-
mokrasimiz kazançlı çıksın. Di-
yaloğa şans tanıma arzumuz;
partimize, hükümetimize ve
Cumhur İttifakına yönelik had-
sizlikleri kabulleneceğiz mana-
sına gelmez. Edepli olmamız,
edepsizliğe göz yumacağımız
anlamına asla gelmez. Yumu-
şak başlıyız ama kimse unut-
masın, boynu çekilecek uysal
koyun da değiliz. Şimdi çıkmış-
lar, sabah-akşam sürekli 'suç
ortaklığından' bahsediyorlar.

Suç ortağı arayanlar, kendi-
lerini fazla yormasın, nereden
geldiğini ve halen nereye gitti-
ğini tam olarak açıklayamadık-
ları para kulelerine baksınlar.
Suç ortağı arayanlar, bize laf
söylemeden, bize çamur atma-
dan evvel, sözde 'kent uzlaşı-
sında' kimlerle yol yürüdüklerini
sorgulasınlar."

"başarı hİkaYEmİZE 
OrTak ETmEYİZ"

Ülkeye ve millete hiçbir
hayrı olmayan bu tür ikili müna-
kaşalara girmemeye özellikle
itina gösterdiklerini kaydeden
Erdoğan, muhalefetten de ya-
pıcı davranmalarını, asgari si-
yasi nezakete uymalarını, eski

alışkanlıklarını terk ederek nor-
malleşmelerini beklediklerini
ifade etti.

"Diyalog süreci, parti içi ikti-
dar kavgasına kurban edilme-
melidir." diyen Erdoğan,
muhalefetten gelecek her türlü
müspet eleştiriye de açık ol-
duklarını belirtti. Eleştiri sınırla-
rını aşan yakışıksız ifadeleri
sineye çekmeyeceklerini, ceva-
bını misliyle vermekten geri
durmayacaklarını dile getiren
Erdoğan, konuşmasını şöyle
sürdürdü:

"Tabii birilerinin ortaklık ara-
yışı, şayet AK Parti'nin 22 yıllık
başarı ve rekorlarla dolu hiz-
met, eser, yatırım ve reform
destanından pay kapmaksa,
kusura bakmasınlar ama kim-
seyi 'başarı hikayemize' ortak
etmeyiz. Biz yasakları kaldırır-
ken, iptali için Anayasa Mahke-
mesine koşanlara, her devasa
projemize karşı çıkmak için ab-
sürt bahaneler üretenlere, Tür-
kiye'de parmakla
gösterecekleri tek bir dikili taş-
ları dahi olmayanlara, darbeden
sokak olaylarına milli iradeyi
hedef alan her türlü girişime
çanak tutanlara, son 22 yıldır
AK Parti'nin hizmet ve reform
siyasetine sürekli takoz koy-
maya çalışanlara, öyle kolay
yoldan prim kazandırmayız.
Bunlar iki fotoğraf karesiyle ha-
zıra konulacak başarılar değil-
dir; her birinin gerisinde 22 yıllık
emek, mücadele ve dökülmüş
alın teri vardır."

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"15 Temmuz darbe giri-

şimine karşı şehitle-
rimizin

fedakarlıkları
üzerinde yükse-
len Cumhur İtti-
fakı, Türkiye'nin
bekasının temi-
natı olmuştur."

diye konuştu.
Son 8 yıldır ül-

keye hizmet müca-
delesini, aynı hissiyatı

taşıdıkları, ülke ve millet
adına aynı duyguları paylaştık-
ları ittifak ortağı MHP ile omuz
omuza yürüttüklerini belirten
Erdoğan, "Cumhur İttifakı, her
ne kadar farklı siyasi partilerin
bir araya gelmesinden teşekkül
etmiş olsa bile Türkiye adına,
milletimiz adına birdir, tek yü-
rektir, tek ruh, tek vücuttur.
Cumhur İttifakı'nın herhangi bir
üyesine yapılan saldırı, doğru-
dan doğruya Cumhur İttifa-
kı'nın birliğine, bütünlüğüne,
insicamına yapılmıştır. Biz bu
saldırılara eyvallah demeyiz. Bu
saldırılara müsamaha göster-
meyiz, geçit vermeyiz. Oyna-
nan oyunun da farkındayız."
ifadelerini kullandı.

"Cumhur İTTİFakı 
SaPaSaĞLam 

aYakTaDır, bİrDİr, 
bÜTÜnDÜr"

Cumhurbaşkanı Erdoğan
konuşmasını şöyle sürdürdü:

"İtibar suikastlarıyla, haysi-
yet cellatlarıyla, affedersiniz bit-
leri kanlanan FETÖ'nün tetikçi
kalemleriyle nereye varılmak is-
tendiğini çok iyi biliyoruz.
Gerek Sayın Devlet Bahçeli ge-
rekse şahsım; yapılan saldırıları,
fitne çabalarını, o saldırıların ar-
kasındaki aklı, maksadı ve ka-
ranlık odaları gayet net biçimde
görüyoruz. Şunu açık açık ifade
etmek isterim ki bunların mese-
lesi, Milliyetçi Hareket Partisin-

den ziyade Türkiye'nin güven-
cesi olan Cumhur İttifakı'dır. Al-
lah'ın izniyle bu tuzağa
düşmeyeceğiz, milletimizi de
düşürmeyeceğiz. Şunu herkes
görsün, anlasın ve zihnine
adeta mıh gibi kazısın. 15 Tem-
muz gecesi darbecilere karşı
meydanlarda kurulan Cumhur
İttifakı sapasağlam ayaktadır,
birdir, bütündür ve ülkemizin,
milletimizin selameti adına, sar-
sılmadan ayakta kalacaktır."

Etrafı ateş çemberiyle kuşa-
tılmış olan Türkiye'yi karşılaştığı
risklerden koruyan en güçlü
kalkanın Cumhur İttifakı oldu-
ğunu vurgulayan Erdoğan, Tür-
kiye'yi bekasına yönelik tüm
tehditlerden, sahil-i selamete
çıkaracak olanın da yine Cum-
hur İttifakı olduğunu söyledi.

"İTTİFaka kaTıLamaZ 
ama ana muhaLEFET 
DE bu rİSkLErİ GÖr-

SÜn"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

"Biz arzu ve temenni ediyoruz
ki, ittifaka katılamaz ama ana
muhalefet de bu riskleri gör-
sün, bu tehditleri anlasın, Türki-
ye'nin geleceği adına daha
makul, daha yerli ve milli bir ze-
minde dursun. En azından de-
mokrasimizi, ülkemizin
bekasını, milli çıkarlarımızı sa-
vunma konusunda eski kötü
alışkanlıklarından vazgeçsinler.
Bunu ister yaparlar isterlerse
yapmazlar, elbette kendileri
bilir." diye konuştu.

Cumhur İttifakı'nın sarsılma-
dan yoluna devam edeceğini,
Türkiye'nin ve Türk milletinin
umudu olmayı uzun seneler
boyunca sürdüreceklerini kay-
deden Erdoğan, "Müttefikimiz
MHP ile, Sayın Devlet Bahçeli
ile hem Türkiye'ye ve milleti-
mize yönelik saldırılara hem de
tek tek partililerimize yönelik
saldırılara, sinsi planlara, fitne
hareketlerine bütün bunlara
karşı bir olmaya, diri olmaya,
tüm saldırılara birlikte göğüs
germeye devam edeceğiz." ifa-
delerini kullandı.

"ÖnÜmÜZDEkİ 
aYLarDan İTİbarEn 
EnFLaSYOnun aTEşİ 

DÜşECEk"
Cumhurbaşkanı Erdoğan

şunları kaydetti:
"Hayat pahalılığı ve enflas-

yon kaynaklı sorunların top-
lumda, bilhassa sabit ücretle
çalışanlarda oluşturduğu yükün
farkındayız. Bu sorunu, ülkeye
ve millete hiçbir faydası olma-
yan, hatta zararı dokunan po-
pülist politikalarla değil, kalıcı
refah artışını sağlayarak çöze-
ceğiz. Önümüzdeki aylardan
itibaren enflasyonun ateşinin
düştüğünü hep birlikte görece-
ğiz. Şimdi artık Parlamento'nun
kapanışıyla birlikte inşallah bu
yaz mevsimini çok yoğun bir
çalışmayla sürdüreceğiz. Dur-
mak yok yola devam. Ekono-
mide tüm bu adımları atarken,
milletimizin sandıkta verdiği
karnenin ışığında partimizdeki
yenilenme sürecini hayata ge-
çireceğiz. Siyasette en büyük
kriterimiz, milletimizin beklenti-
leri ve verdiği nottur. Ne yapı-
yorsak, milletin aynasındaki
aksimize bakarak yapıyoruz."

Yaz mevsimini, başta mil-
letle kucaklaşma olmak üzere
her açıdan dolu dolu geçirmeyi
arzu ettiklerini belirten Erdo-
ğan, "Niyet hayr, akıbet hayr di-
yoruz." dedi. İha

Cumhurbaşkanı Erdoğan: Cumhur İttifakı
sapasağlam ayaktadır
Cumhurbaşkanı Erdoğan: Cumhur İttifakı
sapasağlam ayaktadır
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Uzmanından sıcak havaya karşı uyarılar

uzm. dr. Bahar Gülcay
Çat, yüksek sıcaklığa karşı va-
tandaşların su tüketim mikta-
rını artırmalarını, özellikle
11.00-15.00 saatleri arasında
mecbur kalınmadığı sürece dı-
şarı çıkılmaması gerektiğini
belirterek, "Bol su tüketin,
suyun yerine başka içecekler
koymaya çalışmayın" dedi.   

Sağlık İşleri Dairesi Baş-
kanlığı Halk Sağlığı ve Dene-
tim Şube Müdürü Uzm. Dr.
Bahar Gülcay Çat, vatandaş-
ları, sıcak havadan korunma-
ları için beslenmeden giyime
kadar birçok konuda bilgilen-
dirdi. 

Çat, zorunlu olmadıkça
güneş ışınlarının dik geldiği
öğle saatlerinde dışarı çık-
maktan kaçınılması gerektiğini
belirterek, “Eğer zorunlu ola-
rak çıkmak gerekiyorsa güneş
kremleri, şapka gibi koruyucu-
lar kullanılmalı, mutlaka güneş
gözlüğü takılmasını öneriyo-
ruz. Vatandaşların olabildi-
ğince gölgeden gitmelerini ya
da klimalı yerlerde bulunmala-
rını, mümkün olduğu kadar
odalarını havalandırmalarını
öneriyoruz. Susamasalar bile
yaz dönemlerinde terleme ile
beraber içtikleri su miktarında
artış öneriyoruz. 

Eğer tuz yemelerine engel
bir hastalık yoksa kişilerin tuz
tüketiminin de bir miktar arttır-
maları önerilir" diye konuştu. 

"özellİkle çAy, 
kAHve İçmek 
İnsAnlArın 

su tüketİmİnİ 
AzAltıyor" 

Su ihtiyacının başka içe-
ceklerle karşılanmaması gerek-
tiğine dikkat çeken Çat,
"Özellikle çay, kahve içmek in-
sanların su tüketimini azaltıyor.
Bunları suyun yerine koyma-
mak gerekiyor. 

Ayrıca mineralli sular da
yine yaz aylarında tüketilmesini
önerdiğimiz içecekler arasında.
Yağlı yiyeceklerden uzak durup
sebze, meyve, gibi daha hafif
yiyecekler yenmesini öneriyo-
ruz. Kişilerin kronik hastalıkları
varsa buna özel diyetlerini uy-
gulamaları gerekiyor.

Çok fazla yemek yememek
gerekiyor" diye konuştu. 

"Güneş Geçİrebİlİr 
kıyAfetlerİ tercİH 

etmemelİyİz" 
Kişilerin özellikle geniş ve

ince kıyafetler tercih etmesinin
önemine değinen Çat, "Güneş
geçirebilir kıyafetleri tercih et-
memeliyiz. 

11.00-15.00 saatleri arası
denize girmememiz gerekiyor.
Güneş ışınlarının en dik olduğu

zamanlarda özellikle çocuk ve
yaş almış vatandaşlarımızın ke-
sinlikle denize girmesini öner-
miyoruz. Sahilde oturuyorlarsa
da mutlaka şemsiye altında,
gölgelik bir alanda bulunmala-
rını öneriyoruz" dedi. 

Bayılma ya da güneş
çarpmasında yapılması gere-
kenler 

Sıcak hava kaynaklı ba-
yılma ya da güneş çarpma-
sında yapılması gerekenleri de
anlatan Çat, "Bunun en büyük
nedeni terlemeyle çok yoğun
bir şekilde sıvının atılıp vücu-
dun susuz kalması. 

Böyle bir durumda bayılan
kişinin yanına yaklaşıp önce-
likle onu güneş olmayan bir
alana çekmemiz gerekiyor.
Travmatik bir şey değilse, sı-
cağa bağlı bir durum olduğun-
dan eminsek onu öncelikle
gölgelik bir alana almalıyız.
Üzerindeki kıyafetleri gevşet-
memiz gerekir. Eğer bilinci
açıksa sıvı desteği verebiliriz.
Eğer bilinci kapalıysa da
hemen 112 Acil Servis ekiple-
rini arayarak hastaneye götü-
rülmesini sağlamalıyız” dedi. 

"suyun yerİne 
bAşkA 

İçecekler koymAyA
çAlışmAyın 

Yorgun, bitkin ve kaslarda
kramp hissediliyorsa vatan-

daşların su tüketimini artırma-
ları gerektiğini vurgulayan Çat,
şöyle devam etti: "Bu tür du-
rumlarda kendimizi serin bir
yere almalıyız. Eğer kendimizi
hala halsiz ve bitkin hissedi-
yorsak mutlaka yardım almalı-
yız. Sıcaklıklara bağlı kaslarda
kramplar oluşabiliyor. 

Kas kramplarını kesinlikle
masajla açmamak gerekiyor.
Sıvı alarak bu krampların geç-
mesini beklememiz gerekiyor.

Eğer geçmezse hastaneye git-
memiz gerekiyor. 

Mersin gibi sıcak bölge-
lerde özellikle ileri yaş almış
bireylerin, çocukların araba-
larda tek bırakılmaması, ara-
balarda herhangi bir canlının
kilitli bırakılmamasını öneriyo-
ruz. 

Bol bol su tüketin. 
Suyun yerine de başka içe-

cekler koymaya çalışmayın."
İHA 

Karaciğer yağlanması siroz ve kansere yol açabilir

GAstroenterolojİ
Uzmanı Doç. Dr. Muhammed
Fatih Karakaya, tip 2 diyabet,
yüksek kolesterol, alkol tüke-
timi ve karaciğer yağlanması-
nın siroz ile kanserin başlıca
nedenleri arasında yer aldığını
söyledi.   

Dünya genelinde hızla
artan karaciğer yağlanması,
modern yaşam tarzının bir so-
nucu olarak toplum sağlığını
tehdit etmeye devam ediyor.
Kötü beslenme alışkanlıkları,
sedanter yaşam tarzı ve bazı

hastalıklar nedeniyle oluşabi-
len karaciğer yağlanması basit
düzeyde kalabildiği gibi, yapı-
lan çalışmalarda sirozun da en
sık nedeni olarak gösteriliyor. 

Karaciğer yağlanmasının
çoğu zaman belirti vermedi-
ğini söyleyen Gastroenteroloji
Uzmanı Doç. Dr. Muhammed
Fatih Karakaya, bu durumun
karaciğer kanseri ve metabolik
sendromla ilişkili olarak kalp
damar hastalıkları ve diğer
kanserlerin riskini de artırdığını
vurguladı. 

rİsk yAğlAnmAnın
düzeyİne Göre değİşİr 

Karaciğer yağlanmasının,
karaciğerde olması gerekenden
daha fazla miktarda yağ biri-
kimi olarak tanımlandığını kay-
deden Doç. Dr. Muhammed
Fatih Karakaya, “Her karaciğer
yağlanması hastası aynı risk
grubunda bulunmaz.  Basit
yağlanma dediğimiz grupta ka-
raciğer büyümesi varken, ilerle-
yen süreçte biriken yağın
karaciğer hücrelerinde oluştur-
duğu inflamasyon (steatohepa-
tit) ve hasara bağlı siroz da
gelişebilmektedir” ifadesini kul-
landı. 

kötü beslenme ve
HAreketsİz yAşAm tArzı 

yAğlAnmAyı Artırıyor 
Karaciğer yağlanmasının

aslında fazla kilonun ve yağın
karaciğerdeki yansıması oldu-
ğuna dikkat çeken Doç. Dr.
Muhammed Fatih Karakaya, bu
durumun sebeplerini şu şekilde
açıkladı: 

“Nedenler arasında alkol
önemli bir faktör olmakla bir-
likte alkol dışı karaciğer yağlan-
ması çok daha fazla
izlenmektedir. 

Alkol dışı karaciğer yağlan-
ması olan hastalarda çoğun-
lukla; yanlış beslenme, insülin
direnci, obezite ve trigliserit

yüksekliği görülmektedir. Bu
çok sayıda hastalık çağımızın
maalesef önemli bir sağlık
problemi olarak karşımıza çık-
makta ve ‘metabolik sendrom’
olarak adlandırılmaktadır. 

Alkol dışı karaciğer yağlan-
ması olan hastalarda bir diğer
önemli problem ise hareketsiz
ve sedanter yaşam tarzıdır. Ka-
raciğer yağlanmasında yanlış
beslenmeyi biraz açacak olur-
sak, karbonhidrattan zengin
beslenme, şekerli ve işlenmiş
gıdalar karaciğer yağlanması
gelişimine neden olmaktadır.
Nadiren karaciğer yağlanması-
nın sebepleri ise; tiroid hastalık-
ları, ilaçlar, genetik hastalıklar
ve uzun süreli açlık ve buna
bağlı gelişen hızlı kilo kayıpları
olabilmektedir.” 

kArAcİğer yAğlAn-
mAsı belİrtİ vermeden

İlerler 
Karaciğer yağlanmasının

çoğu zaman belirti vermediğini
ifade eden Dr. Karakaya, genel-
likle başka bir sebeple yapılan
kan tetkikleri ve ultrasonografi
ile tespit edildiğini kaydeder-
ken, bazı hastalarda sağ üst
kadranda dolgunluk hissi ve
ağrı, yorgunluk, halsizlik, kaşıntı
ve efor kapasitesinde azalma
gibi belirtilerin ortaya çıkabile-
ceğini belirtti. Karakaya, ilerle-

miş vakalarda siroz bulgularının
da görülebileceğini sözlerine
ekledi.    

sİrozun en önemlİ
nedenİ

Karaciğer yağlanmasının
yıllar içinde karaciğer sirozuna
sebep olabilecek hepatit tab-
losu geliştirebileceğini belirten
Karakaya, viral hepatitlerin
etkin tedavisiyle birlikte, karaci-
ğer yağlanmasının sirozun en
sık görülen nedeni haline geldi-
ğini ifade etti. Karakaya, ayrıca,
karaciğer kanseri ve metabolik
sendromla ilişkili olarak kalp
damar hastalıkları ve diğer kan-
serlerin riskinin de artırdığını
vurguladı. 

Alkol kullAnımı 
bırAkılmAlı, sAğlıklı 

yAşAm tArzı
benİmsenmelİ 

Karaciğer yağlanmasının
tedavisinde temel ilkenin alko-
lün bırakılması ve fazla kiloların
verilmesi olduğunun altını çizen
Doç. Dr. Karakaya, konuşma-
sına şöyle devam etti: 

“Karaciğer yağlanması ile
sıklıkla birlikte görülebilen
şeker hastalığı ve kolesterol
yüksekliği tedavi edilerek kont-
rol altında tutulmalıdır. Karaci-
ğer yağlanmasının ve dahi
metabolik sendromun tedavisi-
nin temelinde fazla kiloların ve-

rilmesi bulunmaktadır. 
Bunun için önerilen özel-

likle karbonhidrattan fakir bes-
lenme ve basit şeker ihtiva
eden gıdalardan uzak durul-
masıdır. Beraberinde haftada
en az 5 gün süre ile günde en
az 30 dakika egzersiz öneril-
mektedir. 

Kilo vermek için yaşam
tarzı değişikliği gerekmektedir
ancak bunun yanında endos-
kopik yöntemler ile etkin kilo
kaybı sağlanarak karaciğer
yağlanmasında iyileşme gör-
mekteyiz. 

Karaciğer yağlanmasının
tedavisi için tüm dünyada bir-
çok ilaç ve molekül ile çalışma
yapılmaktadır. 

Ancak birçok ilacın gerçek
yaşam verileri yağlanmada is-
tenilen etkiyi gösterememek-
tedir. Amerika Birleşik
Devletleri’nde FDA tarafında
yeni onaylanan resmetirom
içerikli tedavisi hem karaciğer-
deki yağlanmada gerilemeye
hem de karaciğerde yağlan-
maya bağlı oluşan hasarlan-
mada(fibroziste) iyileşme
sağlamaktadır. Ülkemizde ha-
lihazırda bu tedavi şu an için
bulunmasa da gelecek sü-
reçte bu tedavinin ülkemizde
de uygulanabileceği öngörül-
mektedir.” İHA 

Uzmanından uyarı: “Uyku apnesi kalp krizine neden olabilir”
Göğüs Hastalıkları Uz-

manı Dr. Sibel Meryem Alpar,
uyku apnesinin kalp krizi riskini
artırdığına dikkati çekerek,
“Kalp krizi ve inme gibi hasta-
lıklar için bağımsız risk faktörü
olan uyku apne sendromu mut-
laka tedavi edilmelidir” dedi.

Uyku apnesinin tanımını
yapan ve bireye etkilerinden
bahseden Uzm. Dr. Alpar,
“Uyku apnesi, çoğunlukla üst
solunum hava yollarının tıkan-
ması nedeniyle soluk alıp ver-
menin güçleşmesi, uyku
sırasında solunumun tekrar
tekrar durup başladığı önemli
bir uyku bozukluğudur. Bu sü-
reçte kanda oksijen seviyesi
düşer ve dokulara oksijen ge-
çişi azalır. Oksijen yetersizliği
hastanın uyanmasına neden
olur ve oksijen düzeyi ancak
hasta uyandıktan sonra nor-
male döner. Kan oksijen düzey-
lerindeki bu iniş-çıkışlar
hastalığın karakteristik özelliği-
dir. En çok gözlenen bu tabloya
obstrüktif uyku apnesi sen-
dromu denir. Diğer apne türü
de beynin solunumu düzgün

kontrol edememesi olan mer-
kezi apnedir.

Uyku apnesi, üst solunum
yolu kaslarının gevşemesi, yu-
muşak damağın veya büyümüş
bademciklerin hava yolunun tı-
kanması sonucu en az 10 sa-
niye nefesin durması olarak
kabul edilir. Bu tıkanıklık birkaç
saniyeden dakikalara kadar
uzayabilir. Uyku apnesinin
santral, obstrüktif  (tıkayıcı) ve
mikst olmak üzere 3 tipi vardır”
diye konuştu. 

Geceleri şiddetli horlama,
hastalar kendileri fark etmese-
ler bile eşleri tarafından nefes
almada zorlanma, zaman
zaman nefeslerin durması ve
ani uyanışlar, boyun baş ve en-
selerde terleme, gece tuvalete
kalkma sıklığında artma, ağız
kuruluğu, sabahları olan baş
ağrısı, reflü, konstrasyon azal-
ması, gün içinde aşırı uyku hali
ve aşırı sinirin uyku apnesi be-
lirtileri arasında olduğunu vur-
gulayan Alpar, belirtilerin göz
ardı edilmemesi gerektiği uyarı-
sını yaptı. 

Her yaşta görülebilen uyku

apnesinin, özellikle 40-70 yaş
aralığında daha sık olduğuna
değinen Alpar, “En önemli risk
faktörü obezitedir. Erkeklerde
daha fazla görülür. Burun
boğaz çene yapısındaki bozuk-
luklar, bazı endokrin bozukluk-
lar (hipotiroidi, akromegali) ve
genetik yatkınlık diğer risk fak-
törleri arasındadır” dedi. 

Son yapılan araştırmaların,
horlama ve uyku apnesinin çok
önemli birçok hastalıkla ilişkili
olduğunu gösterdiğini dile geti-
ren Alpar, “Uyku apne sen-
dromu, hipertansiyon, diyabet,
hiperlipidemi ve obeziteye
zemin hazırlar. Kalp krizi ve
inme gibi hastalıklar için ba-
ğımsız risk faktörü olan uyku
apne sendromu mutlaka tedavi
edilmelidir” şeklinde konuştu. 

Uzm. Dr. Alpar, tedavi edil-
meyen uyku apnesinin aritmi,
kalp büyümesi, kalp krizi riski-
nin artması, yüksek tansiyon,
inme, aşırı yorgunluk ve gün-
düz uyku hali, trafik kazaları (di-
reksiyonda uyku gelmesi),
cinsel arzuların azalması (ikti-
darsızlık), kilo alma, uykuda ter-

leme, sık sık idrara çıkma, sinir-
lilik, depresyon ve uykuda ölüm
gibi hastalıklara yol açtığını
ifade etti.   

Tanı konma sürecinden
bahseden Uzm. Dr. Alpar,
“Hekim tarafından yapılan uyku
apnesi testi, hastalığın saptan-
ması ve tedavi açısından çok
önemlidir. Uyku laboratuva-
rında hasta bir gece yatırılarak
tetkik edilir. “Polisomnografi"
denilen uyku apnesi testi gece
boyunca beyin aktivitesinin ve
solunumsal olayların kaydedil-
diği bir testtir. 

Bu testle birlikte elektroen-
sefalografi (EEG), elektrokardi-
yografi (EKG), elektrookülografi
(EOG), elektromiyografi (EMG),
göğüs ve karın hareketi kaydı
içeren solunum eforu, burun ve
ağız dan hava akımı kaydı, ok-
sijen satürasyonu, vücut pozis-
yonu gibi parametrelerin gece
boyunca takibi yapılmaktadır.
Yapılan uyku testi sonucunda
gece uykudaki solunum bozuk-
luk skorları patolojik düzeyde
olması ile hastalığın tanısı ko-
nulur. Hesaplanan anormal so-

lunum olaylarının kabul edilebi-
lir değerin üstünde olan hasta-
lara “Uyku Apne Sendromu”
tanısı konur” dedi. 

Tedavi yollarını anlatan
Uzm. Dr. Alpar, “Uyku apnesi
tedavisinde obzsitenin ile mü-
cadelenin önemli rolü vardır.
Üst solunum yollarındaki anao-
tomik darlıkların ve patolojilerin
saptanması ve tedavisi için
Kulak Burun Boğaz (KBB)
muayenesi çok önemlidir. Eğer
KBB bölümünce cerrahi endi-
kasyon saptanmazsa dünyada
en yaygın kullanılan uyku apne
tedavisi “Kesintisiz Pozitif
Nazal Basınç (CPAP)” tedavisi-

dir. Bu uyku apnesi cihazı, uy-
kuda gece boyunca yüze sıkıca
oturan silikon bir maskeyle çok
hassas pozitif basınçlı hava
veren bu cihazlara ilk günler
uyum zorluğu olabilir. 

Ancak ilerleyen günlerde
dinlenmiş ve kaliteli uykuya ka-
vuşan hastalar cihazı kolaylıkla
kullanırlar. Hastaya hangi ciha-
zın ve basıncın uygun oldu-
ğunu tespit etmek için ikinci bir
gece uyku laboratuvarına yatışı
gerekmektedir Bu tedavide ilaç
kullanılmaz ve cerrahi işlem ya-
pılmaz. CPAP’ın etkileri hemen
ertesi gün görülür” ifadelerini
kullandı. İHA                                         
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Türkİye Sutopu Federas-
yonu ve Manisa Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü tarafından
Manisa'da organize edilen U16
Kadınlar Dünya Sutopu Şam-
piyonası, 28 Haziran-4 Tem-
muz tarihleri arasında
Manisa'da gerçekleştirilecek.   

Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü'nün ev sahipliğinde
Atatürk Olimpik Spor Kom-
pleksi Yüzme Havuzu'nda ya-
pılacak şampiyonaya
Türkiye'nin yanı sıra Almanya,
Tayland, Hollanda, Zimbabve,
Yunanistan, Kanada, Fransa,

Hırvatistan, Kazakistan, Maca-
ristan, Güney Afrika, Amerika
Birleşik Devletleri, Sırbistan,
Yeni Zelanda, Avustralya, Uk-
rayna, Malta, İspanya, Çin,
İtalya ve Çekya katılıyor. Şam-
piyonaya katılan takımlar,
kamp hazırlıklarını Manisa Ata-
türk Olimpik Spor Kompleksi
Yüzme Havuzu'nda sürdürü-
yor.  Türkiye Sutopu Federas-
yonu Başkanı Mete Erol,
şampiyonanın Manisa'nın tu-
rizmine büyük katkı sağlayaca-
ğını belirtti. Erol, “2023 yılında
Manisa'da Sutopu Avrupa
Şampiyonası düzenledik ve
çok güzel geçti. Bu yıl da Su-
topu Dünya Şampiyonası'nı
gerçekleştiriyoruz. Gençlik ve
Spor Bakanlığımız Manisa'ya
çok önemli tesisler kazandırdı.
Bunlardan biri de uluslararası

müsabakaların yapıldığı Olim-
pik yüzme havuzudur. Dünya-
nın çeşitli ülkelerinden gelen
sporcular ve antrenörlerin Ma-
nisa'nın spor tesislerinden ve
misafirperverliğinden oldukça
memnun ayrılacaklarına inanı-
yorum” dedi. 

Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yunus Öztürk, şampi-
yona için gerekli tüm hazırlık-
ların titizlikle tamamlandığını
söyledi. Öztürk, “Manisa Ata-
türk Olimpik Spor Kompleksi,
dünya standartlarında bir
tesis olup, sporcularımızın en

iyi şartlarda yarışmalarına
imkan tanıyacak şekilde dü-
zenlenmiştir. Şampiyonaya
hazırız. Heyecanlı ve çekiş-
meli müsabakalar sporsever-
leri bekliyor. Tüm ekiplere
başarılar diliyorum” diye ko-
nuştu. İHa

Manisa'da Dünya Sutopu Şampiyonası 
heyecanı başlıyor   

yunuseMre Belediyes-
por'un yaz spor okulu voleybol
kursları 8-14 yaş grubunda he-
yecan ve coşkuyla başladı.

Okulların tatil olmasının ar-
dından yaz spor okuluna 14
branşta start veren Yunusemre
Belediyespor'da voleybol kurs-
ları çocukların büyük ilgisiyle
başladı. 8-14 yaşta iki seansta
haftanın üç günü gerçekleşen
kurslarda ilk temel eğitimler ve-
rilmeye başlandı. Geleceğin
voleybolcuları, eylül ayına
kadar iki dönem halinde kurs
görecek. Kursun ilk çalışmasını
ziyaret eden Kulüp Başkanı
Bülent Kanik, yaz spor okuluna
gösterilen ilgi nedeniyle çocuk-
lara ve velilere teşekkür etti.
Öncelikli amaçlarının çocuklara

küçük yaşta spor kültürünü
aşılamak olduğunu belirten

Kanik, "Amatör sporun gelişi-
mine büyük önem veren Yunu-

semre Belediye Başkanımız
Semih Balaban'ın öncülü-
ğünde yaz spor okulumuzda 2
binin üzerinde öğrenciyi sporla
buluşturmanın mutluluğunu ya-
şıyoruz. Kurslarımıza yoğun ta-
lepler var. Velilerimize
çocuklarını spora yönlendirdik-
leri için teşekkür ederiz. Çocuk
ve gençlerimizin sadece yaz
aylarında değil kış aylarında da
spor yapmaları gerekiyor. Yılın
her günü zinde kalan, dona-
nımlı gençler yetişsin istiyoruz.
Tüm evlatlarımızın spor sevgi-
siyle sosyalleşmesi, ilgi duy-
dukları branşta yeteneklerini
sergileyip ilerlemesine yönelik
çalışmalarımızı titizlikle sürdür-
meye devam edeceğiz" diye
konuştu. spor servisi

Yunusemre'de yaz spor okulu voleybol kursları başladı

Manİsa Büyükşehir Belediyespor Kulübü basketbol takı-
mının ana tabloda mücadele edeceği Basketbol Şampiyonlar
Ligi’nde 2024-2025 sezonu grup kurası çekildi. Yeşil-beyazlı
takım H Grubu’nda İspanya’dan Murcia, Yunanistan’dan Pe-
risteri ve Sırbistan’dan FMP Soccerbet ile eşleşti. 

Potanın Tarzanları’nın da yer aldığı 2024-2025 sezonu Bas-
ketbol Şampiyonlar Ligi’nde grup aşaması kuraları çekildi. İs-
viçre’nin Geneve şehri Patrick Bauman Basketbol Evi’nde
yapılan kura çekimi sonucuna göre Manisa BBSK, H Gru-
bunda yer aldı. Yeşil-beyazlı takım, İspanya’dan UCAM Mur-
cia, Yunanistan’dan Peristeri ve Sırbistan’dan FMP Soccerbet
ile aynı grupta yer aldı. 

GRUP MAÇLARI, 1-2 EKİM TARİHLERİNDE BAŞLAYACAK
Basketbol Şampiyonlar Ligi’nde normal sezonda 8 grupta

32 takım yer alacak. Grup maçları, 1-2 Ekim 2024 tarihlerinde
başlayacak. Grup birincileri direkt olarak son 16 turuna kalma
hakkını elde ederken, gruplarını ikinci ve üçüncü sırada tamam-
layacak olan takımlar 7-8 Ocak 2024 tarihlerinde son 16 turuna
yükselmek için play-in maçları oynayacak. spor servisi

Manisa BBSK’nın
rakipleri belli oldu

afyonkaraHİsar, İzmir,
Kütahya, Aydın, Denizli, Muğla,
Uşak ve Manisa illerinden gelen
17 takım, 3x3 Sokaklar Bizim
Basketbol Müsabakaları çerçe-
vesinde Ege Bölgesi grup mü-
sabakalarında karşı karşıya
geliyor. Açılış seremonisi, Ko-
catepe Spor Kompleksi'nin
görkemli atmosferinde ger-
çekleştirildi.

Törene, sporcuların yanı
sıra, antrenörler, hakemler, ai-
leler ve basketbol severler de
katıldı. Afyonkarahisar Genç-
lik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, törende
yaptığı konuşmada, sporun
birleştirici gücüne vurgu yaptı
ve genç sporculara başarılar
diledi. 

Kasapoğlu, konuşmasında
“Afyonkarahisar olarak böyle
önemli bir organizasyona ev
sahipliği yapmaktan büyük
mutluluk duyuyoruz. 3x3 bas-

ketbol, gençlerimiz için hem
eğlenceli hem de rekabetçi bir
spor dalı. Bu turnuva, sadece
bir spor müsabakası değil,
aynı zamanda kardeşlik ve

dostluk bağlarının güçlendiği
bir etkinlik. Emeği geçen
mesai arkadaşlarıma, Afyon-
karahisar Basketbol İl Temsil-
ciliğine, hakemlere ve tüm

sporcularımıza başarılar dili-
yorum ve fair-play ruhuyla
mücadele etmelerini temenni
ediyorum” ifadelerine yer
verdi.  İHa

‘3x3 Sokaklar Bizim’ müsabakaları başladı

Tarık Almış Spor Tesislerinde gerçek-
leştirilen ve tek liste halinde gidilen Mani-
saspor olağanüstü kongresinde Gencay

Esendağ yeni başkan seçildi.   
Manisaspor Olağanüstü Genel Kurul

Toplantısı Tarık Almış Spor Tesislerinde
gerçekleştirildi. Genel Kurul toplantısına
Başkan Taner Kestaneci ile genel kurul de-
legeleri katıldı. Genel Kurulda Murat Kü-
müştekin başkanlığında divan oluşması
ardından saygı duruşunda bulunularak İs-
tiklal Marşı okundu. Faaliyet ve Hesap ra-
porları okunarak ibra edildi ve oybirliğiyle
kabul edildi. Genel kurulda gündem mad-
deleri gereği, başkanlık için divana Gencay
Esendağ başkanlığındaki listeden başka
aday liste çıkmayınca genel kurula tek liste
halinde seçime gidildi. Divan başkanının

tek listeyi açık oylamaya sunmasının ardın-
dan, Gencay Esendağ başkanlığındaki yö-
netim kurulu asil ve yedek listesi
oybirliğiyle kabul edilerek yeni yönetim be-
lirlendi. 

Gencay Esendağ başkanlığındaki yeni
yönetim listesi şu isimlerden oluştu: Bilge
Balcı, Metin Günercan, Cemal Badikanlı,
Samet Yeman, Çağlayan Uzunlar, Ümit
Atlı, Yalçın Arcak, Mehmet Ali Şahin, Ser-
kan Malay, Halil Yurtseven, Zafer Oynar,
Şükrü Fuat Şahin, Tevfik Erand ve Aşkın
Daban. 

Denetim Kurulu ise Çağrı Tuatay, Ser-
vet Bedir ve Yasin Okay’dan oluştu. İHa

Manisaspor'da Esendağ dönemi    Manisaspor'da Esendağ dönemi    


